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	 Stále	 viac	 sa	 obeťami	 podvodov	
stávajú	mladí	ľudia	a	to	nielen	z	mesta	Gbely,	
ale	i	z	iných	častí	Slovenska.	Polícia	Brodské	
od	začiatku	roka	eviduje	niekoľko	prípadov,	
kedy	 mladí	 ľudia	 naleteli	 na	 výhodnú	
ponuku	uverejnenú	najmä	na	internete	a	 to	
nielen	 v	 súvislosti	 s	 kúpou	 predmetov	 zo	
známych	internetových	bazárov.
	 Evidujeme	prípad,	 kedy	23-ročný	
muž	 z	 mesta	 Gbely,	 s	 vidinou	 dobrého	
zárobku	 a	 práce	 pre	 známu	 spoločnosť,	
reagoval	na	inzerát	uverejnený	na	internete	a	
vycestoval	do	Veľkej	Británie,	kde	neznámej	
žene	zaplatil	čiastku	380,-	anglických	libier.	
Podpísal	 aj	 v	 anglickom	 jazyku	 napísanú	
zmluvu,	ktorej	predmetom	bolo	poskytnutie	
ubytovania	 na	 bližšie	 nešpecifikovanej	

Obvodné oddelenie Policajného zboru Brodské v rámci prevencie upozorňuje občanov 
mesta Gbely, ale i okolitých obcí aby boli opatrní a dobre si rozmysleli svoje konanie v 
prípade ponuky, či už dávanej telefonicky alebo prostredníctvom internetu.

adrese.	Mladý	muž	nielenže	prácu	nedostal,	
ale	ani	mu	nebolo	zabezpečené	ubytovanie	
podľa	zmluvy	a	nezostalo	mu	nič	iné,	ako	sa	
vrátiť	na	Slovensko.
	 Taktiež	 23-ročná	 žena	 z	 mesta	
Gbely	s	vidinou	získania	lacného	a	rýchleho	
podnájmu	 pre	 svoju	 rodinu	 uverila	 v	
telefonickom	rozhovore	neznámej	žene,	ktorá	
jej	 ponúkla	 prenájom	 bližšie	 neurčeného	
domu	 v	 meste	 Gbely.	 Mladá	 žena	 poslala	
čiastku	vo	výške	360,-	€.	Prijímateľ	zaslané	
peniaze	vybral	ešte	v	ten	deň	teda	skôr	ako	
žena	zistila,	že	bola	podvedená.
	 Posledným	prípadom	je	prípad	21-
ročnej	ženy	z	mesta	Gbely,	ktorá	za	účelom	
získania	psa	z	Nemecka,	ktorý	 jej	mal	byť	
zaslaný	 bezodplatne,	 postupne	 zaplatila	

rôzne	 poplatky	 neznámej	 osobe	 do	 štátu	
Kamerun	v	celkovej	výške	347,-	€.	Pes	 jej	
doteraz	doručený	nebol.
	 Na	 týchto	 prípadoch	 je	 jasne	
vidieť,	ako	sú	podvodníci	vynaliezaví,	ako	
dokážu	 zmanipulovať	 nielen	 starých	 ľudí,	
ako	je	to	často	prezentované	v	médiách,	ale	
ľahko	zmanipulujú	i	mladého	človeka.	
	 Niektorí	 mladí	 ľudia	 dokonca	
sami	 poskytnú	 po	 telefóne,	 v	 SMS	 správe	
alebo	mailom	i	všetky	svoje	osobné	údaje,	
ktoré	môžu	páchatelia	zneužiť	na	inú	trestnú	
činnosť.
	 Apelujeme	 na	 všetkých	 občanov,	
aby	naozaj	 neprijímali	 ponuky	hneď	a	bez	
rozmyslu.	Aby	si	poprípade	ponuku	 riadne	
preverili	a	nenechali	sa	ovplyvniť	neustálym	
naliehaním.	Nakoniec	môže	človek	zistiť,	že	
výhodná	ponuka	nebola	až	tak	výhodná.

npor.	Michal	Bolf	-	OO	PZ	Brodské

- Čo vás viedlo k myšlienke realizovať 
na Slovensku, presnejšie v Adamove, 
výstavbu uvedeného rezortu?
- Už dlhšie sme hľadali vhodný pozemok 
pre realizáciu nášho projektu rekreačno-
športového areálu s celoročným využitím 
s ústrednou myšlienkou „4 seasons 
4ever - 4 ročné obdobia stále“, kde zimu 
predstavuje krytá lyžiarska hala s klziskom, 
jar rekreačná osada pri novovytvorenom 
jazere, leto aquapark a jeseň wellness 
hotel s medicínskym centrom. Dozvedeli 
sme sa o možnosti kúpy 22 ha pozemku 
v lokalite Adamovských jazier, ktorý bol 
aj v rámci schváleného územného plánu 
určený pre rekreačné účely. Funkčná náplň 
rezortu je len logickým vyústením potrieb 
regiónu na pohraničí a riešením globálneho 
otepľovania, keď lyžovačky na Slovensku 
sú vážny problém s využitím hodnôt a kvalít 
širšieho prostredia (jazerá, les, liečivá 
voda a pod. ). Naším cieľom je, aby si v 
rezorte všetky skupiny obyvateľstva našli 
svoj priestor nielen pre relax a šport, ale 
aj pracovné príležitosti. Nemenej dôležitý 
je aj medzinárodný aspekt projektu v rámci 
turistického ruchu, nakoľko územie je veľmi 
dobre dopravne sprístupnené, nachádza sa 
len 9 km od diaľnice, ktorá spája Prahu, 
Brno, Bratislavu, Viedeň a Budapešť. 

V augustovom čísle mesačníka Gbelan sme uverejnili informáciu o zámere výstavby 
rezortu Adamov, ktorého súčasťou je lyžiarska hala, aquapark, wellness hotel a 
rekreačné chaty. Medzi občanmi boli rôzne reakcie a tak sme sa obrátili s otázkami na 
dvoch z konateľov  spoločnosti SKI HALL spol  s.r.o. pani Ing.arch. Zuzanu Zacharovú 
a pána Ing. Vladimíra Spiessa, ktorých sme sa opýtali:

- Ozvali sa však v Gbeloch aj také hlasy, 
že je to skopírovaný projekt a vraj chcete 
ním len ohúriť ľudí. Ako to vlastne je?
- Projekt nie je skopírovaný, práve naopak 
je  jedinečný svojou základnou filozofiou 
štyroch ročných období a žiadny taký zatiaľ 
nikde nebol zrealizovaný. Je však pravda, 
že vo svete je postavených viac lyžiarskych 
hál podobných parametrov, kde samotný 
objekt vždy predstavuje výraznú dominantu 
a preto môžete ľahko nadobudnúť dojem, že 
ide o rovnakú stavbu, ale opak je pravdou. 
Architektúra haly je súčasťou celkovej 
kompozície rezortu. Za autorskými právami 
si spoločnosť stojí, autorský zákon na 
Slovensku našťastie platí.

- Spomínali ste, že chcete využiť kvality 
prostredia. Môžete to upresniť ?
- Naši partneri prejavili veľmi intenzívny 

záujem aj o využívanie jódovo-brómovej 
vody, treba však doriešiť jej využívanie ako 
vody liečivej.  Sme si vedomí aj toho, že vrty   
sú v zlom technickom stave, preto  oslovíme 
mesto Gbely  s otázkou,  za akých obchodných  
podmienok by poslanci súhlasili, aby  naša 
spoločnosť  mohla  využívať jódovo-brómovú 
vodu. Chceme zdôrazniť, že sa jedná len 
o súkromnú investíciu, bez potreby  účasti 
finančných zdrojov mesta.

- A kedy teda  začnete?
- V súčasnom období prebiehajú pomerne 
intenzívne rokovania s potencionálnymi  
partnermi z Čiech, Ruska, Rakúska a Číny. 
Od výsledkov rokovaní bude závisieť aj 
odpoveď na otázku – kedy. Veríme, že tak, 
ako sa nám javila pred desiatkou rokov 
utópiou tri D tlačiareň a pozrite – dnes sa z 
nej tlačia náhradné diely, hudobné nástroje 
a pod., tak sa môže javiť aj lyžiarska hala 
v Adamove. Ale pevne veríme, že to nebude 
trvať dlho. 
Aj my pevne veríme, že to nebude trvať 
dlho. Inak by sme do projektu ani nevstúpili. 
Ide o veľkú investíciu, ktorá by sa mala 
realizovať postupne v troch etapách. Už 
niekoľko rokov platíme mestu Gbely dane 
za predmetné pozemky, vyňali sme ich 
z poľnohospodárskeho pôdneho fondu, 
pracujeme a hľadáme partnerov. Veríme, 
že o niekoľko rokov sa  bude slovo „rezort 
Adamov“ skloňovať nielen na Slovensku, 
ale aj v susedných štátoch.

Za	rozhovor	ďakuje	redakcia

Skihala o krok bližšie k realite

Výhodná ponuka nemusí byť vždy výhodná
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Ku kostolu bez bariér

A čo ešte zaujímavé pribudne v najbližšom 
období v meste Gbely?
„Bývalá prevádzka Reštaurácia na 
Hradskej (U capa) už nebude chátrať.  
Podľa vyjadrenia nového majiteľa, pána 
Poláka z Kútov, má v zámere vytvoriť 
v týchto priestoroch wellness a fitness  
centrum, prípadne bude poskytovať i ďalšie 
služby.“

	 Mesto	Gbely,	ako	vlastník	budovy	
základnej	školy	na	ul.	Pionierska,	v	rokoch	
2009	 –	 2010	 zrealizovalo	 rekonštrukciu		
budovy	školy.	Boli	osadené	plastové	okná,		
došlo	k	zatepleniu	budovy,	urobila	sa	nová	
fasáda,	upravili	sa		triedy,	chodby,	zakúpilo	
sa	 nové	 vybavenie	 tried.	 Celková	 hodnota	
rekonštrukcie	budovy	predstavovala	čiastku	
1	083	 tis.	 €.	Rekonštrukcia	 sa	 zrealizovala	
za	podpory	Európskeho	fondu	regionálneho	
rozvoja,	pričom	finančné	prostriedky	získané	
v	rámci	tohto	fondu	boli	obmedzené	počtom	
žiakov	základnej	školy.
Na	 základe	 tohto	 obmedzenia	 financie	
nepostačovali	 na	 celkovú	 rekonštrukciu	
budovy,	 tzn.	 aj	 na	 úpravu	 strešnej	 krytiny,	
ktorá	preto	v	 tejto	etape	prác	nemohla	byť	
zrealizovaná.	
Rekonštrukciou	budovy	sa		však	významne	
znížila	 energetická	 náročnosť	 (spotreba	
plynu,	 elektriny,	 vody).	Usporené	finančné	
prostriedky	 škola	 ďalej	 využíva	 na	
modernizáciu	interiérov	školy.
Vychádzajúc	 z	 technického	 stavu	 strešnej	
krytiny	budovy	základnej	školy		zriaďovateľ	
od	 roku	 2010	 hľadal	možnosti,	 ako	 získať		
finančné	 prostriedky	 na	 opravu,	 resp.	

rekonštrukciu	strechy.
Až	 v	 roku	 2014	 sa	 primátorovi	 mesta	
podarilo	 zabezpečiť	 	 finančné	 zdroje	 zo	
štátneho	rozpočtu	vo	výške	70	 tis.	€,	ktoré	
budú	použité	na		položenie		novej	kvalitnej		
krytiny.	S	prácami	sa	začalo	v	októbri	tohto	
roka.	 To	 znamená,	 že	 naša	 škola	 po	 tom,	
ako	 dostala	 pred	 pár	 rokmi	 „nové	 šaty“,	 v	
októbri		k	nim	pribudne	aj	nový,	kvalitný	a	
hlavne	nepremokavý	„klobúk“.

Ing.	Gabriela	Kováčová

„

Jedným	 z	 takýchto	 miest	 sú	 aj	 schody	
pri	 kostole	 sv.Michala	 Archanjela.	 Preto	
sme	 v	 tomto	mesiaci	 uskutočnili	 výstavbu	
bezbariérového prístupu – rampy,	 ktorá		
je	 vybudovaná	 pre	 ľahšie	 prekonanie	
výškového	 rozdielu,	 ktorý	 tvorí	 deväť	
schodov.	Na	schodoch		síce	bola		„šikmina	
starého	 panelákového	 typu“,	 ale	 veľmi	
strmá	a	medzera	robila	problémy	pri	pohybe	
s	kočíkom	s	tromi	kolieskami	a	pre	vozíčky	
bola	úplne	nevyhovujúca.
Plocha	rampy	širokej	1,5	metra	je		urobená	
z	 betónovej	 zámkovej	 dlažby	 uloženej	
na	 betónovom	 podklade.	 Steny	 rampy	
sú	 vymurované	 z	 betónových	 tvárnic	 s	
pohľadovým	 povrchom.	 Na	 rampe	 je	
osadené	 oceľové	 zábradlie.	 Umiestnenie	
rampy	 musí	 rešpektovať	 z	 jednej	 strany	
telekomunikačné	vedenie	a	z	druhej	 strany	
vedenie	 plynu.	 Plocha	 od	 plota	 zostane	
zatiaľ	 v	 pôvodnom	 stave,	 lebo	 sa	 tam	
nachádza	telekomunikačné	vedenie	a	je	tam	
plánovaná	trasa	nového	vedenia	plynu.
Druhá rampa	 rovnakej	 konštrukcie	
je	 urobená	 na	 schodoch	 priamo pred  
kostolom.
Ing.	Ladislav	Rosa	,	vedúci	odb.	výstavby	

Čo	všetko	tieto	práce	zahŕňajú?	Vymenené	
budú	 všetky	 	 jestvujúce	 svietidlá	 za	 LED	
svietidlá	 (inak	 povedané	 vysoko	 úsporné	
„žiarovky“),	osadené	budú	nové	výložníky	
a	 namiesto	 8	 starých	 rozvádzačov	 budú	
stačiť	 3	 nové,	 čiže	 sa	 značne	 znížia	 aj	
poplatky	 za	 ističe.	 Dodávateľ	 má	 podľa	
zmluvy		tieto	práce	vykonať	v	priebehu		3	
mesiacov,	 ale	 ak	 nám	 bude	 počasie	 priať,	
tak	 kompletne	 	 nové	 moderné	 verejné		
osvetlenie	 v	 Gbeloch	 môžeme	 mať	 už	
koncom	novembra	tohto	roka.	

Bc.Miriam	Kudolániová

Informácia z odboru výstavby

	 Na	poslednom	zasadaní	mestského	
zastupiteľstva	 	 boli	 poslanci	 oboznámení	
s	 tým,	 že	 sa	 pracovníkom	 mesta	 podarilo	
zabezpečiť	 vymoženie	 dlhu	 na	 dani	 z	
nehnuteľností	 prostredníctvom	 exekútora,	
pričom	 tieto	 prostriedky	 boli	 zaradené	 do	
rozpočtu	a	z	nich	sa	v	ostatnom	čase	začalo	
financovanie	týchto	akcií:
rekonštrukcia panelovej cesty k objektu 
materskej školy a	 súčasne	 s	 tým	 aj		
vybudovanie	nového dlažbového chodníka 
v	 zelenom	páse.	To	 znamená,	 že	 prístup	 k	
detskému	 zariadeniu	 bude	 nielen	 pre	 tých,	
ktorí	deti	vozia	autom	do	a	zo	škôlky,	ale	aj	
pre	tých,	ktorí	chodia	pešo.
Deťom	 je	 venovaná	 aj	 ďalšia	 časť	 z	
vymoženého	dlhu	a	to	vybudovaním	nového 
detského ihriska na Záhumeniach,	 resp.	
výmena	 starého,	 vandalmi	 zničeného	
dreveného	zariadenia	ihriska	za	nové,	aké	je	
aj	 pred	 budovou	mestského	 úradu,	 či	 pred	
hasičskou	zbrojnicou.	
Z	rozpočtu	mesta	sa	v	tomto	roku	pokračuje		
v	 plnení	 	 úlohy	 odstraňovania	 bariér	 pre	
všetkých	 tých,	 ktorým	 zdravotný	 stav	
neumožňuje	 prekonávať	 bezproblémovo	
najmä	bariéry	v	podobe	schodov.

Autá budú mať
salón krásy
K	benzínke	 v	Gbeloch,	 ktorú	 naši	 železní	
koníci	 	z	času	na	čas	musia	navštíviť,	aby	
doplnili	 pre	 ich	 prevádzku	 	 nevyhnutné	
tekutiny	v	podobe	benzínu	či	nafty,	pribudne	
aj	nová	umyváreň.	
„V súčasnom období je v štádiu 
vydania stavebného povolenia  stavba 
samoobslužného umývacieho boxu pre 
osobné vozidlá. Ide o samoobslužný umývací 
modul pre jeden box s mikropráškovým 
dávkovaním a s plynovým ohrevom 
technológie. Podľa vyjadrenia investora 
stavba  má  byť zrealizovaná a prevádzka 
spustená ešte v tomto roku“	 -	 uviedol		
vedúci	stavebného	úradu	mesta	Gbely	Ing.	
Matej	Vrbňák.

a my možno nové wellness a fitko

Svietiť budeme
lepšie a úspornejšie
pokračovanie zo strany 1

Nový „klobúk  pre školu
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Veľká	 pozornosť	 poslancov	 a	 vedenia	
mesta	 bola	 venovaná	 aj	 rozvoju	 turizmu,	
rekreácie	v	mestskej	 časti	Adamov.	Najmä	
z	grantov	EÚ	sme	po	tom,	ako	sme	zakúpili	
do	 vlastníctva	 mesta	 pozemky	 okolo	 časti	
jazera	II.,	sme	tu	vybudovali	pláže, sociálne 
zariadenia,	 a	 pod.	 Pokračovali	 sme	 v	
zriadení	prístavov na rieke Morava,	 kde	
už	dva	roky	premávajú	dve	motorové	lode.	
Pribudla	 k	 nim	 aj	 možnosť	 splavňovať	
Moravu	raftami.	

-	Sme	najmenším	mestečkom	na	Záhorí,	ale	
máme	 takmer	najväčší	 kataster,	 len	o	5	ha	
menší	ako	Skalica.	Je	tu		len	jedna	základná	
škola,	 ale	 ako	 prvá	 na	 Slovensku	 	 má	
školský	autobus	a	v	roku	2005	získala	titul	
„Najlepšia	otvorená	škola	na	Slovensku.“
V	Gbeloch	sú	všetky	ulice,		okrem	Farského,	
odkanalizované.	 Mali	 sme	 v	 katastri	 tri	
skládky	odpadov,	 ale	 zabezpečili	 sme,	 aby	
sa	 dve	 zrekultivovali	 a	 tá	 tretia	 je	 pred	
uzatvorením.	 Všetky	 objekty	 školských	
budov	 sú	 zrekonštruované.	 Máme	 dva	
objekty	pre	seniorov,	oba	sú	zrekonštruované.	
Sme	skromní,	ale	zároveň	aj	hrdí	na	to,	čo	
sa	nám	za	ostatné	roky	podarilo	vybudovať	
a	 pre	 občanov	 mesta	 Gbely	 zabezpečiť.	
Jednoducho	 povedané,	 sme	 tu	 a	 je	 o	 nás	
počuť.	 Zásluhu	 na	 tom	 majú	 aj	 poslanci,	
s	ktorými	 sme	 	 si	vo	 	volebnom	programe	
stanovili	 vysoké	 ciele,	 ktorých	 plnenie	 sa	
nám	pomaly,	ale	isto	darí.

- A aké to boli ciele?
-	 Jednou	 z	 priorít	 	 poslancov	 a	 	 vedenia	
mesta	 bolo	 zlepšenie	 životného	 prostredia.	
Najmä	 mestská	 skládka	 za	 tehelňou	 bola	
ako	 boľavá	 rana	 	 na	 tvári	mesta.	 Z	 grantu	
sme	 ju	 zrekultivovali	 a	 uzatvorili.	 Dnes	
si	 tu	 deti	 púšťajú	 šarkany,	 či	 v	 zime	 sa	
sánkujú.	Nesmierne	nás	teší	skutočnosť,	že	
tak	často	diskutovaná	a	kritizovaná	skládka		
odpadu	„Bašty“,	je	vďaka	Nafta	a.s.	tiež	už	
zrekultivovaná.	Podľa	vyjadrenia	zástupcov	
tejto	 spoločnosti	 sa	 pripravuje	 v	 jej	 okolí	
výsadba	stromov.	
Ďalšou	 prioritou	 bolo	 dokončenie	 siete	
verejnej kanalizácie	na	všetkých	uliciach.	
Náročné	 geologické	 podmienky	 –	 tekuté	
piesky,	 voda	 –	 	 dodávateľské	 firmy	
zvládli.	 Granty,	 zdroje	 z	 BVS	 –	 pomohli	
túto	 úlohu	 splniť.	 Následne	 vznikla	 nová	
úloha	 –	úprava ciest	 rozbitých	 výstavbou	
kanalizácie.	 Keďže	 na	 tieto	 práce	 nebolo	
možné	 získať	 žiadne	 peniaze	 z	 grantov,	
rozhodli	 poslanci	 o	 prijatí	 úveru.	 Poslanci	
schválili	poradovník	na	rekonštrukciu	ciest.	

Keď	som	začal	pracovať	vo	funkcii	primátora	
mesta	Gbely,	 bola	 ešte	 jedna	horúca	úloha	
–	 zhorená	 telocvičňa,	 náhrada	 škody,	
výstavba	 novej.	 Otázka	 –	 kde	 na	 to	 vziať	
zdroje	sa	vyriešila	tromi	zdrojmi	–	z	úveru,	
niečo	od	štátu		a	z	finančných	zdrojov,	ktoré	
sme	 získali	 na	 základe	 vyhratého	 súdneho	
sporu.	Vybudovala	 sa	nová	kotolňa	a	nová	
telocvičňa.	 V	 areáli	 školy	 sú	 vytvorené	
výborné	 podmienky	 pre	 šport	 –	 najprv	
sme	 urobili	 hokejbalové	 ihrisko,	 k	 nemu	
pribudol	 ľahkoatletický ovál	 a	 neskôr	 aj	
multifunkčné ihrisko	 s	 umelou	 trávou	 a	
osvetlením.	

- Pán primátor, ako hodnotíte vaše pôsobenie na poste primátora, splnili ste všetko, 
čo ste občanom sľubovali?

Mesto	 začalo	 s	 výstavbou	 bytového	
domu	 pre	 14	 rodín,	 	 do	majetku	mesta	 sa	
zakúpila	 bývalá	 slobodáreň	 a	 dom	kultúry.	
Mesto	 začalo	 poskytovať	 opatrovateľskú	
službu,	bol	zakúpený	dopravný	prostriedok	
Ford	 tranzit,	 ktorý	 zabezpečoval	 dopravu	
imobilných	občanov.

- Podarilo sa vám získať granty aj v 
nasledujúcich rokoch?
-	V	ďalších	rokoch		sa	pozornosť	poslancov,		
a	 teda	 aj	 moja,	 sústredila	 na	 vybudovanie	
nového	 domu	 pre	 seniorov	 –	 bývalá	
slobodáreň	Nafty,	na	ktorú	sme	vybavili	ako	
prví	 na	 Slovensku	 -	 financie	 zo	 Štátneho	
fondu	 rozvoja	 bývania,	 ktorý	 predtým	
poskytoval	zdroje	len	na	výstavbu	bytov.	
Čo	 považujem	 za	 najväčší	 úspech	 	 –	 tak	
určite	je	to	získanie	grantu	na rekonštrukciu 
budov základnej školy a budovy materskej 
školy, následne aj budovy ZUŠ			v	celkovej	
hodnote	viac	ako		2	milióny	EUR,	t.j	takmer	
62		miliónov	Sk.	
Na	 futbalovom	 štadióne	 sme	 zabezpečili	
rekonštrukciu objektu tribúny,	 opravila	
sa	strecha,	osadili	sa	nové	sedadlá,	opravili	

sa	aj	vnútorné	miestnosti	–	kabíny	a	sociálne	
zariadenia	 pre	 futbalistov.	V	 tomto	 období	
sa	 urobilo	 aj	 prestrešenie	 priestoru	 pred	
domom  smútku. 
V	 oblasti	 životného	 prostredia	 sme	 boli	
úspešní	 v	 získaní	 grantu	 na	 vybudovanie	
Zberného dvora odpadov. 
Pre	 vytvorenie	 podmienok	 na	 podnikanie	
poslanci	vyčlenili	pozemky	na	ulici Piesky,	
kde	dnes	je	už	vytvorené	zázemie	pre	viaceré	
gbelské	firmy.	
Pozornosť	 sa	 venovala	 aj	 príprave	
stavebných	 pozemkov,	 pričom	 mesto	
zabezpečilo	 okrem	 kúpy	 pozemkov	 aj	
rozvody	 elektrickej	 energie,	 vody,	 verejnej	
kanalizácie,	 plynu,	 ako	 aj	 vybudovanie		
komunikácie.	 Obyvatelia	 tejto	 časti	 mesta	
si	 sami	 navrhli	 a	 poslanci	 schváli	 	 názov	
ulice	–	Lesná.	Dnes		sú	tu		všetky	pozemky	
predané,	domy	postavené	a	v	 	mnohých	sa	
už	býva.
Pre	najmenších	obyvateľov		sme	vybudovali	
nové detské ihriská	 na	 Záhumeniciach,	
na	 ulici	 Halaštava,	 ako	 aj	 pred	 mestským	
úradom.	 Tu	 sa	 začalo	 aj	 s	 rozsiahlejšou	
rekonštrukciou	 Námestia	 slobody,	 kde	
postupne,	 podľa	 finančných	 možností,	
vytvárame	 „srdce mesta“	 v	 podobe	
slnečného	 námestia	 so	 svojimi	 ako	 keby	
lúčmi	 –	 chodníkmi	 –	 smerom	 k	 domu	
kultúry,	 k	 zdravotnému	 stredisku	 a	 ku	
kostolu.	Tento	posledný	lúč	sme	vybudovali	
v	tomto	roku	aj	za	pomoci	grantu	z	Nadácie	
SPP	a	Nafta	a.s.
Z	grantov	EÚ	sme	zabezpečili	aj	 rozsiahlu	
rekonštrukciu	 hasičskej zbrojnice,	 ktorú	
isto	 privítali	 všetci	 obyvatelia,	 ale	 najmä	
členovia	 Dobrovoľného	 hasičského	 zboru	
Gbely,	 ktorí	 patria	 medzi	 najpočetnejšie	
a	 najaktívnejšie	 organizácie	 v	 meste.	 	 Pri	
hasičskej	zbrojnici	sme	vybudovali	aj	nové	
detské ihrisko.

Kdo prejde Gbelama...
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- Občania vám dali dôveru v ďalšom 
volebnom období. Ako ste sa vysporiadali 
so svojimi plánmi?
-	Na	tomto	mieste	by	som	rád	pripomenul,		
že	 najmä	 vďaka	 tomu,	 že	 mi	 mnohí	
Gbelania	 dali	 hlas	 a	 som aj poslancom 
Trnavského samosprávneho kraja,	 sa	mi	
podarilo	zabezpečiť	vybudovanie	kruhovej 
križovatky	pri	dome	kultúry.	Súčasne	sme	
vybudovali	 aj	 dlažbový	 chodník	 smerom	
k	 hasičskej	 zbrojnici.	 A	 aby	 sa	 táto	 časť	
chodníkov	 ukončila,	 zabezpečili	 sme	 v	
minulom	 roku	 aj	 rekonštrukciu	 chodníka	
na	 ulici	 Pionierska.	 	 V	 predchádzajúcich	
rokoch	sme	upravili	 jednu	stranu	chodníka	
na	ulici	Naftárska	a	po	uskutočnení	predaja	
reštaurácie	Delta	poslanci	rozhodli,	že	tieto	
finančné	zdroje	budú	použité	na	vybudovanie	
chodníka	na	ulici	Naftárska	–	druhá	strana,	
pričom	sa	upravili	aj	oba	cestné rigoly. 
V	 tomto	 roku	 bude	 skolaudovaný	 aj	 nový	
bytový	 dom,	 kde	 nájde	 svoje	 bydlisko	
16	 rodín.	 Pokračovali	 sme	 aj	 v	 príprave	
stavebných	pozemkov	na	ulici	Medlenova,	
kde	sa	dnes	už	štyri	domy	stavajú.	

Nedá	 mi	 nespomenúť,	 že	 za	 ostatné	 roky	
boli	 zrekonštruované	 tieto	 cesty:	 časť	
ulice	 Čsl.armády,	 Pionierska,	 časť	 ulice	
Ružová,	 Medlenova,	 Štúrova,	 Kolónia,	
Majerky,	 Jurigova,	 časť	 Záhumenice,	
Piesky,	 Lesná,	 cesta	 ku	 škole	 a	 škôlke.	 K	
novým	cestám	pribudli	aj	nové	chodníky	a	
parkoviská,	 o	 niektorých	 som	 už	 hovoril.	
Pre	 spoluobčanov,	 ktorí	 sú	 celkom	 alebo	
čiastočne	 imobilní,	 mesto	 budovalo	
bezbariérové	vstupy	do	všetkých	verejných	
budov,	na	MsÚ,	do	domu	kultúry,	do	ZŠ,	do	
telocvične	v	škole,	do	pošty,	v	zdravotnom	
stredisku,	do	lekárne,	ku	kostolu.

- Dobre, a čo granty?
-	 V	 tomto	 volebnom	 období	 sme	
zabezpečili	 jeden	 veľký	 grant	 –	 určený	
na	 	 rekonštrukciu bývalej meštianky,	 či	
starej	 školy,	 kde	 má	 dnes	 sídlo	 základná	
umelecká	 škola.	 Na	 jednom	 z	 poschodí	
je	 	 zriadené	 aj	 	 oddelenie	materskej	 školy	
–	 predškoláci,	 ktorí	 využívajú	 pre	 svoje	
účely	aj	malú	telocvičňu.		Pre	nich	sme	vo	
dvore	vybudovali	pekné	detské	ihrisko.	Pre	
mládež	 sme	 v	 areáli	 futbalového	 štadióna	
zabezpečili	 rekonštrukciu	 tréningového	
ihriska	 so	 zavlažovaním.	 Z	 grantov	 	 sa	

zakúpila	 i	 	 traktorová	 kosačka	 a	 začalo	 sa	
s	 betónovým	 oplotením	 štadióna.	 Nielen	
mňa,	 ale	 aj	mnohých	Gbelanov	určite	 teší,		
že	 sa	 nám	 podarilo	 cez	 centrum	 voľného	
času	zabezpečiť	fungovanie	mládežníckeho	
futbalového	 športu	 a	 v	 práci	 sa	 nám	 darí	
aj	 pri	 organizovaní	 futbalovej	 školičky	 v	
materskej	 škole.	Veľké	 úsilie	 som	 venoval	
aj	 tomu,	 aby	 sme	 mali	 po	 rokoch	 opäť	
aj	 futbalistov	 mladších	 žiakov,	 aby	 bola	
zachovaná	 kontinuita	 pri	 rozvoji	 mladého	
športovca.	 Cez	 CVČ	 sa	 úspešne	 rozvíjajú	
aj	iné	záujmové	činnosti	detí	–	modelársky	
krúžok,	pohybové	aktivity	dievčat,	šachový	
krúžok,	ako	aj	krúžok	mladých	hasičov.

- Veľa hovoríme o škole, športe a čo 
kultúra?
-	V	tejto	oblasti,	pri	príležitosti	100.	výročia	
prvého	vrtu	na	 ropu	u	nás	v	Gbeloch,	 sme	
otvorili mestskú a naftársku expozíciu.	
Som	 rád,	 že	 na	 posledných	 hodových	
slávnostiach	mi	mnohí	občania	hovorili,	že	
si	ju	boli	pozrieť	a	že	je	parádna.	

- V mesačníku Gbelan sa najmä v lete 
dosť popísalo o Adamovských jazerách. 
Z akých financií sa  to platilo? Nebolo by 
lepšie tieto peniaze dať napr. na opravy 
chodníkov?
-	 Adamov	 je,	 takpovediac,	 perla	 nášho	
katastra,	 	 voda,	 ktorej	 význam	 si	 mnohí	
možno	ešte	ani	celkom	neuvedomujeme,	ale	
ktorá	bude	o	chvíľu	veľmi	vzácnym	artiklom,	
patrí	okrem	iných	priorít	medzi	moje	srdcové	
záležitosti.	 S	 čistým	 svedomím	 a	 aj	 veľmi	
hrdo	vyhlasujem,	že	všetky	investičné	akcie	
uskutočnené	 v	Adamove,	 boli	 financované	

z	 grantov	 Európskej	 únie.	 Či	 už	 to	 boli	
spomínané	pláže,	sociálne	zariadenia,	tak	aj	
splavňovanie	Moravy	–	to	sú	cudzie	zdroje.	
Nie	 je	 ich	možné	 použiť	 na	 niečo	 iné.	 Sú	
to	 najmä	 malé	 granty	 orientované	 na	 tzv.	
slovensko-českú	 hranicu	 a	 vďaka	 dobrej	
spolupráci	 s	 obcou	 Tvrdonice	 a	 mestom	
Židlochovice,		sme	boli	v	nich	úspešní.	
Radosť	-	nielen	ja,	ale	aj	mnohí,	ktorí	majú	
vodu	v	Adamove	radi,	-	máme	z	toho,	že	sa	
nám	koncom	leta	poradilo	zakúpiť	špeciálnu	
kosačku	 a	 začať	 s	 kosením	 vodného 
rastlinstva	v	Adamovskom	jazere	II.

Keďže	 vodné	 rastlinstvo	 začneme	 v	
budúcom	roku	odstraňovať	už	na	 jar,	voda	
bude	 oveľa	 príjemnejšia	 pre	 kúpajúcich	 sa	
a	rekreantov.	Veríme,	že	spokojní		budú			aj	
rybári,	ktorí	túto	lokalitu	taktiež	navštevujú	
a	využívajú	k	svojmu	relaxu.	

-	A	na	záver	tri	citlivé	otázky:
- Prvá: Boli nevyhnutné personálne zmeny 
vo vedení základnej školy? Nepoškodí 
vám to vo voľbách?
-	Odvolanie	riaditeľky	školy	nie	je	jednoduchá	
záležitosť,	ale	ak	hlavná	kontrolórka	mesta	
zistí	 závažné	 porušenie	 zákonov,	 primátor	
nemá	inej	možnosti	a	nemôže	sa	zamýšľať	
a	špekulovať,	či	mu	to	vo	voľbách	uškodí,	
či	 nie.	 Zákon	 	 platí	 pre	 všetkých	 rovnako.		
Škola	 je	 zložitý	 a	 živý	 mechanizmus	 a	
potrebuje	 dobré	 a	 čestné	 vedenie.	 Aj	 my	
máme	doma	dieťa	a	viem,	aké	to	je	niekedy	
ťažké,	aby	sme	ho	správne	vychovali.	Učiteľ	
to	má	oveľa	ťažšie,	má	učiť	a	aj	vychovávať	
zároveň	a	to	nie	jedno,	ale	naraz	viac	ako	20	
detí.	Práca	náročná	po	všetkých	 stránkach.	
Vždy	 som	 si	 ju	 ctil	 a	 vážil.	 Okrem	 práce	
pedagógov	 dnes	 oceňujem	 aj	 prístup	 troch	
zamestnancov,	ktorí	mali	tú	odvahu	povedať	
hlavnej	kontrolórke,	že	časť	mzdy,	ktorá	im	
prišla	na	 ich	osobný	účet,	museli	 vybrať	 a	
odovzdať	niekomu	inému.

Čo	sa	týka	iných	druhov	športov	konštatujem,	
že	 počas	 troch	 rokov	mravenčej	 práce	 	 sa	
nám	podarilo	odkúpiť	do	vlastníctva	mesta	
pozemky	v	lokalite	Cunín,	kde	je	územným	
plánom	 mesta	 schválené	 vybudovanie	
športového	 areálu.	 Dnes	 ho	 využívajú	
priaznivci	motokrosu.	



Gbelan6

- Druhá: Ako  to je  vlastne so zadĺženosťou 
mesta? 
-	 Téma	 úverovej	 zaťaženosti	 je	 vždy	
témou	 predvolebnou,	 ale	 odpoviem:	 aj	 na	
ostatnom	 zastupiteľstve	 som	 konštatoval,	
že	 za	 posledné	 štyri	 roky	 	 z	 viac	 ako	 400	
prijatých	 uznesení,	 len	 asi	 v	 10	 prípadoch		
traja	 poslanci	 vyjadrili	 nesúhlas,	 resp.	 sa	
hlasovania	zdržali.
Ale	 pri	 všetkých	 dôležitých	 uzneseniach	
pre	mesto,	ako	je	prijatie	úveru,	smerovanie	
investícií,	 strategické	 dokumenty	 –	 ako	
sú	 doplnky	 územného	 plánu,	 všeobecne	
záväzné	nariadenia	a	pod.	– hlasovali všetci 
prítomní poslanci jednohlasne, t.j. 100% 
bolo za. 
Preto	 som	 rád,	 že	 poslanci	 vždy	 jednotne			
schválili	 úver	v	prospech	ďalšieho	 rozvoja	
mesta.	Boli	to	úvery	najmä	na	vybudovanie	
novej	 telocvične,	 dobudovanie	kanalizácie,	
na	 rekonštrukciu	 miestnych	 komunikácií.	
V	 tomto	 roku	 poslanci	 opäť	 jednohlasne	
schválili	 prijatie	 úveru	 na	 rekonštrukciu	
verejného osvetlenia,	ktorý	sa	bude	splácať	
z	 ušetrených	 peňazí	 za	 elektrickú	 energiu,	
lebo	nové	LED	svetlá	sú	energeticky	oveľa	

pokračovanie z predchádzajúcej strany

úspornejšie	 a	 na	 druhej	 strane	 dávajú	 viac	
svetla,	ako	tie	staré.	

Nemať	úver	ešte	neznamená,	že	obec	dobre	
hospodári,	 lebo	 ako	 povedal	 poslanec	 a	
predseda	 komisie	 pre	 ekonomiku	 –	RNDr.	
Miroslav	Žilinek	–	dnes	 je	úroková	sadzba	
veľmi	nízka		a	za	takéto	peniaze	je	potrebné	
v	meste	 budovať,	 lebo	 zajtra	 už	môže	 byť	
investícia	za	oveľa	„drahšie“	peniaze.	

- Tretia: Kam budú Gbely smerovať 
ďalej?
-	 Pri	 práci	 poslanca,	 ale	 hlavne	 primátora,	
je	veľmi		dôležitá	komunikácia	s	občanom.	
Aj	preto	sa	vedenie	mesta	snaží	byť	takmer	
na	každej	akcii,	ktorá	sa	v	meste	organizuje,	
či	 na	 stretnutí	 spoločenských	 organizácií,	
aby	 sme	 načúvali	 slovám	 občanov,	 ich	
požiadavkám,	 a	 ak	 to	 ide,	 aby	 sme	 im	 ich	
pomohli	 realizovať.	Som	 rád,	 že	veľa	vecí	
sme	dosiahli	aj	vďaka	námetom	občanov	a	
ich	podpore,	za	čo	im	touto	cestou	úprimne	
ďakujem.	

A	 pri	 voľbách	 si	 občan	 vyberie.	 Niekomu	
je	 jeden	 sympatický,	 druhý	 nie,	 niekto	
vyberá	 medzi	 mladým	 a	 starým,	 inému	
zasa	sa	lepšie	pozdáva	ten,	čo	má	už	nejaké	
skúsenosti,	 či	 reálny	 program.	 Je	 to	 na	
občanoch,	aby	využili	svoje	volebné	právo	
a	 vybrali	 si	 poslancov	 a	 primátora	 podľa	
svojich	predstáv.	

Ja	 kandidujem	 na	 post	 primátora	 ako	
nezávislý	 kandidát	 spolu	 s	 12	 nezávislými	
kandidátmi	 na	 poslancov.	 Sme	 jeden	 tím	
a	 preto	 aj	 budeme	 mať	 jeden	 spoločný	
program.	 Jeho	 hlavná	 myšlienka	 –	
pokračovanie	v	začatej	práci,	aby	sa		Gbely	
naďalej	rozvíjali	a	boli	tak		dobrým	miestom		
pre	život	detí,	študujúcich,	pracujúcich	ako	
aj	pre		seniorov.

Za	rozhovor	ďakuje	redakcia

	 K	 zriadeniu	 stavby	 hrobu,	
náhrobku,	 rámu,	 k	 prestavbe	 alebo	 úprave	
už	 existujúcej	 stavby	 na	 pohrebisku	
je	 potrebný	 predchádzajúci	 súhlas	
prevádzkovateľa	pohrebiska,	ktorým	je	pán	
Anton	 Valachovič.	 Zdôrazňujeme,	 že	 ide	
o	 povinnosť	 nájomcu	 hrobového	 miesta	 a	
nie	 staviteľa,	ktorým	 je	kamenárstvo	alebo	
firmy	 zhotovujúce	 pomníky.	Naopak	 však,	
pri	zhotovovaní	pomníkov	alebo	ich	zmene,	
úprave,	 sa	 stavebník	 musí	 riadiť	 platnými	
právnymi	 predpismi	 ako	 	 i	 podmienkami	
stanovenými	prevádzkovateľom	pohrebiska,	
najmä	pokiaľ	ide	o	tvar,	rozmery	alebo	druh	
použitého	materiálu.
Je	 potrebné,	 aby	 postupoval	 v	 súlade	 s	
podmienkami	 stanovenými	VZN	č.	 8/2011	
(Prevádzkový	 poriadok	 pre	 pohrebisko	 v	
meste	Gbely)	a	aj	po	ukončení	prác	na	svoje	
náklady	 okolie	 hrobu	 vyčistil	 a	 odstránil	

stavebný	materiál.	
Aj	 hrobové	 miesto	 musí	 spĺňať	 určité	
predpisy,	 akými	 sú	 napríklad	 rozmery	
základov,	dodržiavanie	uličiek	medzi	hrobmi	
a	 pod.	 Najmä	 pri	 rekonštrukcii	 pomníkov	
sa	 stáva,	 že	 tieto	 zásady	 nie	 sú	 zo	 strany	
staviteľov	dodržané.	Zodpovednosť	je	však	
na	strane	nájomcu.	Preto	je	potrebné	pamätať	
na	to,	že	pri	zámere	rekonštrukcie	pomníka	
alebo	akýchkoľvek	iných	stavebných	úprav,	
je	povinnosťou	nájomcu	informovať	o	tom	
prevádzkovateľa	 pohrebiska,	 dbať	 na	 jeho	
pokyny	a	predísť	tak	prípadným	následkom.	
Kamenárstva	častokrát	ponúkajú	„výhodné“	
akcie	na	pomníky,	ktoré	však	v	skutočnosti	
nemajú	 rozmery	 dané	 pevnými	 základmi	
hrobového	 miesta.	 Okraje	 hrobových	
miest	 pri	 zmenšení	 základov	 sa	 ľahko	
môžu	prepadnúť	a	 stanú	 sa	nebezpečnými.	
Naopak,	pri	zväčšení	plochy	napr.	hrobovej	

platne,	táto	môže	presahovať	do	susediaceho	
hrobového	 miesta.	 Snažme	 sa	 teda	 vždy	
dbať	na	dodržiavanie	stanovených	pravidiel	
a	 v	 prípade	 potrebných	 úprav	 nezabudnúť	
na	súhlas	prevádzkovateľa.
Čo	 sa	 týka	 drobných	 úprav	 hrobov,	 ako	
je	 napríklad	 obnova	 písma	 na	 pomníku,	
upozorňujeme,	 aby	 nájomcovia	 ako	
objednávatelia	 takýchto	prác	boli	 nanajvýš	
obozretní.	Aj	na	cintorín	chodia	poskytovať	
takéto	 služby	 kamenári,	 ktorých	 totožnosť	
si	 vždy	 overte	 a	 žiadajte	 od	 nich	 aj	
preukázanie	 dokladu	 o	 tom,	 že	 majú	 na	
zhotovovanie	 týchto	 prác	 živnosť	 alebo	 či	
ide	o	firmu.	Odporúčame	neplatiť	 zákazku	
vopred,	 alebo	 si	 aspoň	 žiadať	 potvrdenie	
o	 objednávke	 a	 predísť	 tak	 možnosti,	 že	
naletíte	podvodníkom.	
Veríme,	 že	 aj	 tieto	 informácie	 vám	 budú	
užitočné	 a	 pripomenuli	 povinnosti,	 na	
ktoré	 by	 sa	 nemalo	 zabúdať.	 V	 prípade	
akýchkoľvek	 nejasností	 sa	 samozrejme	
môžete	 obrátiť	 na	 prevádzkovateľa	
pohrebiska	pána	Antona	Valachoviča	na	ul.	
Naftárska	1026/28	t.č.	0907	/	129584.

Blíži sa čas „dušičiek“. Obdobie, kedy upravujeme a skrášľujeme miesta posledného 
odpočinku našich blízkych, priateľov a známych. V súvislosti nielen s týmto obdobím 
by sme radi upozornili nájomcov hrobových miest na povinnosti, na ktoré by nemali 
zabúdať najmä v prípade stavebných úprav hrobov alebo rekonštrukcií náhrobkov.

O čom je treba informovať prevádzkovateľa?

Kdo prejde Gbelama...
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Predseda	 Národnej	 rady	 Slovenskej	
republiky	rozhodnutím	č.	191/2014	Z.	z.	
vyhlásil	 voľby	 do	 orgánov	 samosprávy	
obcí	a	určil	deň	ich	konania	na	sobotu	15.	
novembra	2014.

Právo	voliť	do	orgánov	samosprávy	obcí	
majú	 obyvatelia	 Slovenskej	 republiky,	
ktorí	 majú	 v	 obci,	 v	 mestskej	 časti	
hlavného	 mesta	 Slovenskej	 republiky	
Bratislave	 alebo	 v	mestskej	 časti	mesta	
Košice	 trvalý	 pobyt	 a	 najneskôr	 v	 deň	
volieb	dovŕšia	18	rokov	veku.

Prekážkou	 vo	 výkone	 volebného	 práva	
je
-	zákonom	ustanovené	obmedzenie	
		osobnej	slobody	z	dôvodu	ochrany	
		zdravia	ľudí,
-	výkon	trestu	odňatia	slobody,
-	pozbavenie	alebo	obmedzenie	
spôsobilosti	na	právne	úkony.

Za	 poslanca	 obecného	 (mestského)	
zastupiteľstva,	 v	 hlavnom	 meste	
Slovenskej	republiky	Bratislave	a	v	meste	
Košice	 miestneho	 zastupiteľstva	 môže	
byť	 zvolený	 volič,	 ktorý	 nevykonáva	
trest	 odňatia	 slobody,	 nie	 je	 pozbavený	
spôsobilosti	 na	 právne	 úkony	 alebo	
jeho	spôsobilosť	na	právne	úkony	nie	je	
obmedzená.

Za	starostu	obce	(primátora),	v	hlavnom	
meste	Slovenskej	republiky	Bratislave	a	
v	 meste	 Košice	 starostu	 mestskej	 časti	
môže	byť	zvolený	volič,	ktorý	najneskôr	
v	 deň	 volieb	 dovŕši	 25	 rokov	 veku,	má	
aspoň	 stredné	 vzdelanie,	 nevykonáva	
trest	 odňatia	 slobody,	 nie	 je	 pozbavený	
spôsobilosti	 na	 právne	 úkony	 alebo	
jeho	spôsobilosť	na	právne	úkony	nie	je	
obmedzená.

Komunálne voľby o tri týždne

Mestská volebná komisia v Gbeloch podľa § 18 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do 
orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov vyhlasuje, že pre voľby poslancov 
mestského zastupiteľstva zaregistrovala týchto kandidátov:
		1.	Dana Beňová,	Mgr.,	46	r.,
						riaditeľka,		Jurigova	1488/3,	nezávislý	kandidát
		2.	Michal Bolebruch,	Bc.,	32	r.,
						projektový	asistent,	Mládeže	577/56,	nezávislý	kandidát
		3.	Peter Brunovský,	Mgr.,	26	r.,
						študent,	Potočná	35/43,	nezávislý	kandidát
		4.	Kornel Činovský,	Ing.,	60	r.,
						úradník,	Štefánikova	393/61,	nezávislý	kandidát
		5.	Janka Dermeková,	53	r.,
						technik,	Mirka	Nešpora	629/12,	nezávislý	kandidát
		6.	Jakub Gašo,	26	r.,
						SZČO,	Mirka	Nešpora	590/25,	SDKU-DS,	KDH,	SaS,	MOST-HÍD,	OKS
		7.	Jozef Horinka,	29	r.,
						školiteľ	vo	výrobe,		Potočná	14/12,	SNS
		8.	Roman Horný,	44	r.,
						podnikateľ,		Záhumenice	1463/43,	NOVA
		9.	Ondrej Hrušecký,	Mgr.,	25	r.,
						štátny	zamestnanec,	Jilemnického	718/22,	nezávislý	kandidát
10.	Ondrej Chocholáček,	Ing.,	29	r.,
						konateľ	firmy,	Prof.	Čárskeho	218/17,	NOVA
11.	Mária Karasová,	Mgr.,	49	r.,
						riaditeľka	školy,	Ružová	1486/3,	nezávislý	kandidát
12.	Marek Knap,	25	r.,
						strojný	inžinier,	Naftárska	1020/42,	SDKU-DS,	KDH,	SaS,	MOST-HÍD,	OKS
13.	Ondrej Kollár,	Mgr.,	35	r.,
						programátor,	Družstevná	93/17,	SDKU-DS,	KDH,	SaS,	MOST-HÍD,	OKS
14.	Štefan Komorný,	doc.	Mgr.	ArtD.,	52	r.,
						vysokoškolský	pedagóg,	Jilemnického	730/2,	nezávislý	kandidát
15.	Peter Kovárik,	45	r.,
						profesionálny	vojak,	Čsl.	armády	1181/50,	nezávislý	kandidát
16.	Milan Mikulič,	55	r.,
						živnostník,	Naftárska	926/73,	nezávislý	kandidát
17.	Pavol Nemec,	61	r.,
						hudobník,	Naftárska	1025/32,	nezávislý	kandidát
18.	Ľubomír Papánek,	Ing.,	33	r.,
						inžinier	kvality,	Záhumenice	1466/22,	SDKU-DS,	KDH,	SaS,	MOST-HÍD,	OKS
19.	Tomáš Papánek,	34	r.,
						špeditér,	Lesná	1616/3,	SDKU-DS,	KDH,	SaS,	MOST-HÍD,	OKS
20.	Miroslav Pecha,	Mgr.,	39	r.,
						poisťovací	poradca,	Prof.	Čárskeho	288/20,	SMER-SD
21.	Jozef Petráš,	Bc.,	23	r.,
						študent,	Kolónia	915/17,	ND
22.	Ľubomír Pfeffer,	53	r.,
						invalidný	dôchodca,	Štúrova	852/8,	SMER-SD
23.	Miroslav Rosivač,	54	r.,
						vodič,	Štúrova	840/34,	nezávislý	kandidát
24.	Vladimír Vajay,	51	r.,
						výrobný	riaditeľ,	Štefánikova	1268/5,	nezávislý	kandidát
25.	Dana Vaňková,	Ing.,	53	r.,
						vedúca	odboru,	Prof.	Čárskeho	226/35,	nezávislý	kandidát	
26.	Miroslav Žilinek,	RNDr.,	54	r.,
						konzultant,	Halaštava	1470/4,	nezávislý	kandidát

Mestská volebná komisia v Gbeloch podľa § 23 zákona SNR č. 346/1990 Zb. o voľbách do 
orgánov samosprávy obcí v znení neskorších predpisov vyhlasuje, že pre voľby primátora 
mesta zaregistrovala týchto kandidátov:
1.	Jozef Hazlinger,	Ing.,	46	r.,	primátor	mesta,	Hudecova	1572/20A,	nezávislý	kandidát
2.	Miroslav Mihál,	Ing.,	57	r.,	štátny	zamestnanec,	Naftárska	938,	nezávislý	kandidát
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Primátor mesta a vdp. farár 
vás pozývajú na

Pamiatku zosnulých.

Pietny akt sa uskutoční v 
sobotu 1. novembra 2014

o 15.00 hodine
pri Dome smútku.

PIETNY AKT

Ale	má	táto	téma		ešte	zmysel	pre	dnešného	
človeka?
Richard Rohr vo svojej knihe „Prečo byť 
katolíkom?“ píše: „Keď sa ľudia zaujímajú 
o náboženstvo, väčšinou sa zaujímajú viac 
o ľudí, ako o abstraktné idey. Nevedia sa 
presvedčiť o pravde kresťanstva, pokiaľ 
nevidia, ako ich žijú skutoční kresťania. Ak 
sa stretnú so živým príkladom viery, ľahšie 
prekonajú akýkoľvek intelektuálny problém, 
ktorý by mohli s vierou mať. A preto aj 
jedna z najlepších ciest k porozumeniu 
našej náboženskej tradície je pripomenutie 
si toho zástupu jednotlivcov, o ktorých 
vieme, že boli „veľkí“ a úprimní kresťania. 
Veď  kresťanstvo nie je až tak históriou ideí, 
ale skôr príbehom ľudí, ktorých nazývame 
svätci. A práve  oni sú tými hrdinami tohto 
príbehu. Sú aj súčasne vzory kresťanstva  a 
príklady kresťanského života.“ 
Keď	 úprimne	 spoznávame	 históriu	
katolicizmu,	ľahko	narazíme	aj	na	obdobia,	
keď	 Cirkev	 prežívala	 problémy	 a	 krízy.	
Niekedy	to	boli	problémy,	ktoré	vychádzali	
z	 vonka,	 ako	 prenasledovania,	 útoky,	
napadnutia.	 Ďaleko	 častejšie	 to	 ale	 boli	
problémy	vnútorné,	problémy	nepokojov	a	
zneužívania	moci,	konflikty	a	neodpustenie,	
mravné	i	politické	korupcie.	Často	zostávala	

Cirkev	 na	mŕtvom	 bode	 a	 nebola	 schopná	
hneď	problém	vyriešiť,	ale	nakoniec	sa	stalo	
niečo,	 čo	 problém	 prekonalo.	 Zvyčajne	 to	
niečo	 bol	 niekto,	 určitý	 jednotlivec,	 ktorý	
bol	 schopný	 a	 odvážny	 ukázať	 cestu,	 ako	
obnoviť	tvár	Cirkvi	a	pomôcť	jej	členom	k	
zmene	 zmýšľania	 a	 negatívnych	 postojov,	
ktoré	 boli	 vzdialené	 od	 ducha	 Evanjelia.	
A	 takýmito	 jednotlivcami	 boli	 dosť	 často	
svätci.	Niektorí	ponúkli	nové	spôsoby,	ako	
žiť	 opravdivejšie	 vieru,	 iní	 boli	 praktickí	
ľudia,	 veľa	 toho	 nenapísali,	 ale	 svojím	
osobným	príkladom	prispeli	k	zmene	života	
Cirkvi.	To,	ako	žili	Evanjelium,	ich	skutky	
učinili	 dôveryhodnými.	 R.	 Rohr	 dodáva:	
„Katolíci nasledovali príklady svojich 
svätých viac, akoby sa riadili myšlienkami 
svojho učenia. Myšlienky sú abstraktné, 
ale život je skutočný. Rozumieť náuke môže 
byť ťažké, ale skutky sú dobre viditeľné. 
Teológia často ľudí nudí, ale svätí ich vždy 
fascinujú. Svätí zapaľujú našu predstavivosť, 
roznecujú naše srdce a prebúdzajú naše sny. 
Predkladajú nám nové spôsoby, ako vidieť 
skutočnosť a ako si predstavovať budúcnosť. 
Otvárajú nové možnosti, ako žiť úprimnejšie 
Evanjelium, pretože sami dokazujú, že to ide 
v spolupráci s Božou milosťou.“
Teológ	 Richard	 P.	 McBrien	 v	 knihe	

Katolicizmus	píše:	„Aj keď každý zo svätých 
mal svoj vlastný spôsob vnímania a žitia 
Evanjelia, všetci boli nezaujatí v tom zmysle, 
že odložili svoje sebecké záujmy bokom a 
otvorili sa radikálne pravde, ktorú im Boh 
ukazoval. Boli tak úplne v jednote s Bohom, 
ako len človek môže byť. Vrhli sa naplno do 
toho, čo od nich Boh požadoval.“
Zbavovali	 sa	 svojho	 egoizmu,	 pýchy	 a	
veľakrát	 aj	 svojich	 plánov,	 aby	 mohli	 žiť	
v	čistote	srdca	a	v	úprimnej	službe	ľuďom.	
Vykročili	zo	svojho	ja,	aby	sa	stretli	s	tým,	
čo	je	Božie.	
A	 myslím	 si,	 že	 práve	 toto	 potrebuje	 aj	
dnešný	svet	vidieť	na	nás,	kresťanoch...
Nielen	 pekné	 slová	 o	 morálke	 a	 Božích	
pravdách,	 ale	 najmä	 náš	 úprimný	 život	
viery	 v	 pokore,	 službe	 a	 v	 každodenných	
povinnostiach.	 Pre	 mňa	 osobne	 je	 svätá	
každá	 mama,	 ktorá	 v	 tichosti	 vždy	 vstane	
pri	 ťažko	 chorom	 dieťati,	 ktorá	 sa	 dokáže	
usmievať,	aj	keď	jej	srdce	krváca.	Aj	každý	
otec,	ktorý	je		silnou	oporou	pre	svoju	ženu	i	
deti,	ktorý	poctivo	zabezpečuje	chod	svojej	
rodiny,	dokáže	si	nájsť	čas	pre	komunikáciu	
s	deťmi,	s	manželkou,	vie	odpustiť	a	dodržať	
svoje	 slovo.	 Svätosť	 je	 o	 nás,	 o	 našom	
úprimnom	 životnom	 programe	 -	 nestratiť	
svoju	ľudskú	tvár	a	pretavovať	svoju	vieru	v	
Boha	do	reality	konkrétnych	skutkov	lásky	
a	služby.
Milí	 Gbelania,	 prajem	 vám	 do	 nového	
mesiaca	 radosť	 z	 toho,	 že	 nie	 sme	 sami,	
že	 poznáme	 aj	 iné	 celebrity,	 ako	 nám	 ich	
dnešné	 médiá	 predstavujú.	 Teda	 celebrity-	
vzory	charakteru,	ľudskosti	a	úprimnej	viery.	
Mnohé	z	nich	ležia	na	našich	cintorínoch...	
Tak	 na	 nich	 nezabúdajme...	 Nech	 naše	
sviečky	 zapálené	 pri	 pomníkoch	 našich	
blízkych	sú	vyjadrením	vďačnosti	a	úcty,	že	
ktosi	pred	nami	čosi	v	živote	už	dokázal.

Andrej	Fordinál,	váš	farár

Mesiac november väčšinou vnímame ako mesiac piety a návštevy cintorínov. Je to 
stáročná tradícia kresťanstva nezabúdať na našich zosnulých a svojimi modlitbami sa 
s nimi spájať, spomínať a najmä im vyprosovať večný pokoj pri Bohu. Mnohí si ale 
pri dnešnom zhone neuvedomujeme, že november Katolícka cirkev začína sviatkom 
Všetkých svätých od 4. storočia. Sviatok, ktorý nám pripomína, že nie sme sami, že máme 
v nebi osobnosti, ľudí, ktorí boli vyhlásení Cirkvou za svätých, teda, že svojím životom 
vydali vzácne svedectvo nasledovania Krista. Ale svätí- teda ľudia, ktorí sú už pri Bohu v 
nebi, sú všetci, ktorí v milosti posväcujúcej po svojej smrti už prežívajú život s Bohom.

Svätí a moderný svet
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JEDNOU 
VETOU

Po stopách biskupa Čárskeho

Všetci	 sme	 boli	 informovaní	 o	
pripravených	 podujatiach	 na	 hody	
prostredníctvom	mesačníka	Gbelan.

Všetky	akcie	a	podujatia	sa	vydarili	a	boli	
sme	nadmieru	spokojní	–	ešte	aj	počasie	
nám	prialo.

Záverečnou	 akciou	 bolo	 pohodové	
stretnutie	v	pondelok	večer	po	svätej	omši	
na	farskom	dvore.	Stretlo	sa	veľa	občanov,	
gazdinky	 doniesli	 niečo	 na	 zakúsnutie,	
vinári	 zase	 priniesli	 víno.	 Tak	 sme	 sa	
všetci	spolu	zabavili	–	rozvinula	sa	družná	
debata.	Nakoniec	prišlo	i	na	spev.	Náš	pán	
farár	zobral	gitaru	a	bolo	veselo.

Pevne	 verím,	 že	 toto	 stretnutie	 nebolo	
posledným	a	ešte	sa	niekedy	zopakuje.
Srdečná	 vďaka	 všetkým,	 ktorí	 sa	
zúčastnili.

Emília	Pechová

Hody, hodky...

	 V	 centre	 nášho	 mesta	 sme	 si	
rozložili	 stanovištia	 pre	 deti	 a	 v	 priebehu	
doobedňajších	hodín	sme	sa	s	nimi	zabávali.	
Deti	 boli	 rady,	 že	 si	 aj	 ony	 našli	 súťažné	
aktivity,	 zabavili	 sa	 a	 samozrejme	aj	niečo	
povyhrávali.	Sme	veľmi	radi,	že	sme	mohli	
takto	 spríjemniť	 hody	 nášmu	 detskému	
osadenstvu.	 Týmto	 zároveň	 ďakujeme	
Správe	 mestského	 majetku	 Gbely,	 že	 nám	
umožnili	sa	takto	s	deťmi	zabaviť	a	rovnako	
aj	 za	 poskytnuté	 vecné	 ceny	 pre	 našich	
najmenších.	Zároveň	dávame	do	pozornosti,	
že	 dňa	 8.	 novembra	 2014	 sa	 bude	 v	
priestoroch	 telocvične	 ZUŠ	 Gbely	 konať	
ďalší	ročník	futbalového	turnaja	Don	Bosco	
Cup.	Všetky	potrebné	informácie	nájdete	na	
www.donboscogbely.sk

Spoločenstvo	don	Bosco

Hodové hry
Každý rok na sviatok sv. Michala Archanjela v našej farnosti a meste prebiehajú hodové 
slávnosti práve pri príležitosti sviatku tohto nášho patróna. Inak tomu nebolo ani tento 
rok a v sobotňajší deň pripravilo mesto Gbely pre ľudí veľa zaujímavých aktivít. Svojou 
troškou sme k sprestreniu hodového programu prispeli aj my.

Po	príchode	k	nám	ich	cesta	viedla	do	nášho	
kostola.	Prvé	slová	ich	vdp.	farára	Miroslava	
Kyšelu	 po	 pohľade	 na	 obraz	 nad	 hlavným	
oltárom	 boli:	 „Preto bol pán biskup taký 
vzácny človek, lebo prijal krst pred obrazom 
svätého Michala, nad ktorým je nápis – kto 
je ako boh.“
Všetci	 si	 poobzerali	 náš	 chrám,	 pofotili	 si	
oltáre,	sochy	svätých	a	potom	sme	sa	spoločne	
pomodlili	ruženec	k	Sedembolestnej	Panne	
Márii	za	spásu	duše	pána	biskupa.	Nakoniec	
sme	sa	všetci	spolu	odfotografovali.
Potom	sme	ich	pozvali	na	malé	občerstvenie	
do	 pastoračnej	miestnosti.	 Tu	 sa	 rozvinula	
vzájomná	 debata.	 Boli	 veľmi	 spokojní,	
nadšení	a	veľmi	nám	ďakovali	za	príjemné	
stretnutia	a	vytvorenú	atmosféru.
Nakoniec	 prišlo	 i	 na	 pozvanie	 k	 nim.	
Rozhodne	nás	čakajú	buď	na	90.	výročie	od	

menovania	pána	biskupa	(30.3.1925),	alebo	
100.	výročie	začiatku	pôsobenia	v	Širokom	
(1915).	Poslednou	ich	zastávkou	v	Gbeloch	
bola	návšteva	 rodného	domu	pána	biskupa	
na	Potočnej	ulici	č.	21,	kde	býva	jeho	neter	
pani	Anička	Švrčková	s	rodinou.
Odtiaľ	 sa	 už	 vydali	 na	 spiatočnú	 cestu	
domov.

Emília	Pechová

 V sobotu 11. októbra sme v našom meste privítali vzácnu návštevu – farníkov 
z ďalekej obce Široké pri Prešove. Cieľom ich návštevy bolo poznať rodisko pána 
biskupa Jozefa Čárskeho. Za osem rokov jeho účinkovania v Širokom (1915 – 1923) 
veriaci celej farnosti si ho veľmi obľúbili. Preto sa rozhodli viac-menej ich potomkovia 
putovať po Slovensku po jeho stopách. 

Mesto Gbely ako správca poplatku za komunálny odpad 
upozorňuje všetkých, ktorí  majú splátkový kalendár, že poslednú 

splátku je potrebné zaplatiť do 30.11.2014. Poplatok je možné 
zaplatiť i v hotovosti priamo v pokladni mesta.

Pred viac ako 100 rokmi mali ženy volebné 
právo len na Novom Zélande.
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19.9.	Atletikon
22.9.	Svetový	deň	bez	áut
26.9.	Európsky	deň	jazykov
8.10.	Zber	papiera
24.10.	Medzinárodný	deň	šk.	knižníc
október	 –	Mesiac	 úcty	 k	 starším,	 Školský	
turnaj	vo	vybíjanej	
november	 –	 Imatrikulácia	 prvákov,	
olympiáda	 zo	 SJL,	 turnaje	 vo	 futbale,	
volejbale	a	stolnom	tenise
21.11.	Svetový	deň	pozdravov
december	–	Vian.	latka,	Minilatka,	blší	trh
5.12.	Mikuláš
12.12.	Vian.	vystúpenie	pre	rodičov	v	DK
18.12.	Vianočné	besiedky	v	triedach
január	–	Olympiáda	v	ANJ	a	NEJ,	Návšteva	

múzea	/101.výročie	prvého	vrtu/
február	–	Turnaj	v	badmintone,	Zápis	do	1.	
ročníka,	Deň	otvorených	dverí,	lyž	výcvik
marec	–	Hurbanov	pamätník,	Mesiac	knihy
21.3.	 Svetový	 deň	 poézie	 –	 tvorba	 šk.	
hymny
1.	4.	Extravagantný	deň
11.4.	Deň	narcisov	
15.4.	TESTOVANIE	9
22.4.	Deň	Zeme
apríl	 –	 Okr.	 športové	 súťaže,	 plavecký	
výcvik
31.5.	Akcia	k	MDD
máj	–	Záhorácka	olympiáda,	Miniolympiáda	
hviezdičiek,	Noc	v	škole
jún	–	Výlety	a	exkurzie

	 Koncom	 septembra	 sme	 si	 všetci	
pripomenuli	 deň,	 kedy	 by	 sme	 mali	 viac	
myslieť	 na	 prírodu	 a	 životné	 prostredie	
okolo	 nás	 –	 Deň	 bez	 áut.	 Svojou	 trochou	
k	 spropagovaniu	 tohto	 dňa	 prispeli	 aj	 naši	
žiaci.	 Na	 hodinách	 výtvarnej	 výchovy	 si	
pripravili	kartičky	s	pripomenutím	tohto	dňa	
a	potom	s	nimi	vyšli	do	ulíc	nášho	mesta.	
Naša	 žiačka	 Tamara	 Ambrová	 o	 akcii	
povedala:	„Dňa 22.9.2014 bol Svetový deň 
bez áut. Už v piatok 19.9.2014 sme sa aj 
my, žiaci 6.B. triedy, vybrali do ulíc nášho 
mesta, aby sme obyvateľom pripomenuli 
tento deň. Na hodinách výtvarnej výchovy 
sme si pripravili farebné kartičky, na 
jedných bol zobrazený zákaz používania 
áut a iné odporúčali chodiť pešo alebo na 

bicykli. Chceli sme nimi pripomenúť, že 
nadmerným používaním automobilov si 
znečisťujeme naše ovzdušie. Kládli sme 
si otázku: „Vymenili by dospelí auto za 
bicykel, korčule, chôdzu alebo iný zdravší a 
ekologickejší spôsob dopravy aspoň na jeden 
deň?“ Oslovených sme chceli poprosiť, aby 
to vyskúšali a svoje auto nechali doma. 
Bolo by veľmi zaujímavé, keby väčšina 
automobilov zostala jeden deň bez použitia 
a vybrali by sme sa do práce či do školy 
pešo, bicyklom a pre väčšie vzdialenosti 
použili autobus. Kartičky sme rozdávali 
okolo obeda, čo nebol veľmi vhodný čas, v 
uliciach nášho mesta bolo len zopár ľudí, 
preto sme kartičky nechávali aj za stieračmi, 
kde čakali na majiteľov áut. Sme radi, že 
sme sa aj my mohli takouto formou zapojiť a 
pripomenúť si význam tohto dňa.“

ZŠ	s	MŠ	Gbely
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V	 školskom	 roku	 2013/2014	 ukončilo	
povinnú	 školskú	 dochádzku	 52	
žiakov	 z	 toho	 v	 	 9.	 ročníku	 46	 žiakov	
a	 v	 nižšom	 ako	 9.	 ročníku	 6	 žiakov.																																																				
Celkovo	 bolo	 odoslaných	 96	 prihlášok	
na	 stredné	 školy.	 Žiaci	 našej	 školy	 boli	
zapísaní	na	štúdium	na	týchto	školách	:	
-	gymnáziá				4	ročné	12	žiakov
																						8	ročné	2	žiačky
-	hotelová	akadémia	2	žiačky
-	obchodná	akadémia	2	žiačky
-	stredné	odborné	školy:		
elektrotechnická	(6),	obchodu	a	služieb	(5),	
strojnícka	 (3),	Via	Humana	 (5),	 zdravotná	
(3),	priemyselná	(3),	umelecká	v	Hodoníne	
(1),	 potravinárska	 (1),	 so	 zameraním	 na	
polygrafiu	(2),	so	zameraním	na	podnikanie	
(1),	dvojročný	odbor		(4	žiaci)

Mgr.Gabriela	Hrubšová

	 Nadšenci		cyklistiky	sa	na	základe	
priaznivej	predpovede	počasia	v	sobotu	11.	
10.	2014	vybrali	na	posledný	„cyklovýlet“	v	
tomto	kalendárnom	roku.		Zraz	bol	tradične	
pred		Požiarnou	zbrojnicou	v	Gbeloch.		Naša	
trasa	 viedla	 cyklotrasou	 do	 Adamova	 so	
zastavením	sa	pri	vyhliadkovej	veži,	potom	
sme	pokračovali	po	hrádzi	pri	rieke	Morava	
do	Kopčian	 ku	Kaplnke	 sv.	Margity.	Tam	
sme	si	rozšírili	vedomosti	z	oblasti	histórie	
nášho	 regiónu.	Nasledovala	 cesta	 späť	 do	
dediny	 so	 zastávkou	 na	 občerstvenie	 v	
miestnej	 reštaurácii	 na	 chrumkavú	 pizzu	
a	pokračovali	sme	na	prehliadku	žrebčína.	
Napokon	 sme	 sa	 cez	 Cunín	 vrátili	 trocha	
unavení,	ale	spokojní	do	Gbiel.	

Mgr.	Andrea	Hvorecká

Cyklistický výlet

Umiestnenie žiakov
v šk. roku 2013/2014

Gbelské	 hody	 ponúkajú	 okrem	 rôznych	
atrakcií	 a	 zaujímavostí	 aj	 bohatý	 kultúrny	
program.	V	tomto	roku	sme	mali	možnosť	
otvoriť	 túto	 kultúrnu	 časť	 hodov	 my.	
Žiačky	 našej	 školy	 (Petra	 Vallová,	
Adriana	Sojáková,	Tamara	Ambrová,	Sára	
Caová	 a	Martina	 Jurkovičová)	 sa	 poctivo	
pripravovali	 pod	 vedením	 pani	 učiteľky	
Marty	 Veselej	 a	 spoločne	 nacvičili	 dve	
spevácke	 vystúpenia,	 ktoré	 boli	 veľmi	
pekným	a	dôstojným	začiatkom	gbelských	
hodov.																																	ZŠ	s	MŠ	Gbely

Otvárali sme hody

Plán akcií ZŠ s MŠ Gbely

Deň bez áut

Na plenárnej schôdzi RZ dňa 30. septembra 
sa zúčastnilo 176 rodičov.

Naše žiačky -  Katarína Murinová, Martina Vlková, Petra 
Komorníková, Adriana Došková, Kristína Bolebruchová a 

Sabina Horinková- pod vedením pani učiteľky A. Papánkovej 
-vyzdobili panelovú stenu pri vstupe do školy krásnymi kresbami.
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Už niekoľko rokov žijeme v 
multikultúrnom svete, kde je aktívna 
znalosť cudzích jazykov priam 
nevyhnutnosťou.

	 Preto	 sa	 aj	 my	 v	 našej	 škole	
snažíme	 podporovať	 výučbu	 cudzích	
jazykov	 najmä	 formou	 aktívnej	
komunikácie.	V	 piatok	 26.	 9.	 2014	 sme	
si	 pripomenuli	 Európsky	 deň	 jazykov	
niekoľkými	 aktivitami.	 Žiaci	 spoločne	
vyrazili	 do	 ulíc,	 kde	 sa	 snažili	 občanov	
mesta	 osloviť	 a	 požiadať	 o	 pomoc	 v	
cudzom	 jazyku.	 Precvičili	 si	 tak	 jeho	
aktívne	 využitie	 v	 praxi	 a	 zároveň	
zažili	 zábavu,	 ktorá	 stmelí	 priateľstvá	 a	
kolektív.
V	 multimediálnej	 učebni	 sa	 žiaci	
dozvedeli,	prečo	je	dôležité	sa	učiť	cudzí	
jazyk	 a	 z	 prezentácie	 sa	 dozvedeli	 o	
európskych	krajinách.	
Na	 záver	 by	 sme	 radi	 pripomenuli	 aj	
hodnotu	nášho	materinského	jazyka,	ktorá	
sa	nám	občas	vytráca.	Nezabúdajme,	že	do	
veľkej	rodiny	európskych	jazykov	patrí	aj	
slovenčina.

	 ZŠ	s	MŠ	Gbely

V	stredu	8.	10.	2014	sme	v	ZŠ	s	MŠ	Gbely	
obnovili	 tradíciu	zberu	papiera.	Zapojili	 sa	
do	 neho	 všetky	 triedy,	 každý	 sa	 usiloval	
v	 rámci	 svojich	 schopností	 a	 možností	
pomôcť	nášmu	okoliu,	prírode,	ale	aj	svojej	
triede.	 Žiaci	 získali	 za	 každý	 odovzdaný	
kilogram	finančnú	 odmenu,	 ktorá	 putovala	
do	triedneho	fondu	a	bude	v	priebehu	roka	
použitá	podľa	uváženia	 triednych	učiteľov.	
Navyše	 dve	 najlepšie	 triedy	 získali	 hlavnú	
cenu	 zberu:	 lístky	 na	 hokejový	 zápas	 HK	
36	HANT	Skalica.	Spoločnými	silami	sme	
vyzberali	 12.704	 kg	 papiera.	 Na	 prvom	
stupni	boli	najusilovnejšie	 triedy	 	3.A,	3.B	

Deň jazykov

JEDNOU 
VETOU

a	4.A	,	na	druhom	stupni	to	boli	triedy	7.A,	
6.A,	9.C.
	 Ďakujeme	 všetkým,	 ktorí	 našu	
akciu	 podporili,	 ktorá	 podľa	 nás	 splnila	
všetky	 očakávania.	 	 Finančná	 odmena	 či	
hokejový	 zápas	 boli	 pre	 nás	 druhoradé.	
Za	 najväčší	 úspech	 považujeme	 obdobie	
niekoľko	 týždňov	 pred	 zberom,	 kedy	 deti	
spolupracovali,	 komunikovali	 spolu,	 a	 tak	
zháňali	 papier,	 nesedeli	 doma	 pri	 počítači,	
ale	vyrazili	do	ulíc	a	urobili	niečo	pre	naše	
životné	 prostredie,	 ale	 najmä	 pre	 triedne	
priateľstvá.	

Dňa 19. septembra sme v spolupráci s 
vedením školy a MÚ Gbely zorganizovali 
atletickú súťaž pre žiakov 5. – 7. ročníka. 
Súťažilo sa v nasledovných disciplínach:  
beh na 60m, 200m, 400m/D, 600m/CH, 
hod kriketovou loptičkou, skok do diaľky.
Súťaže	 sa	 zúčastnilo	 cca	 72	 žiakov,	 z	
každej	 triedy	 12	 žiakov.	 Počasie	 nám	
bolo	 priaznivo	 naklonené	 a	 po	 úvodnom	
otvorení	 súťaže	 pánom	 riaditeľom	 Mgr.	
Dávidom	 Jureňom	 nám	 žiaci	 predviedli	
svoje	 fyzické	 schopnosti	 v	 jednotlivých	
atletických	 disciplínach.	 Mnohí	 súťažiaci	
išli	na	maximum	a	vidno,	že	v	našej	 škole	
rastie	mladá	generácia	športovcov,	ktorí	nás	
budú	reprezentovať	aj	vo	vyšších	súťažiach.	
Záverečného	 vyhodnotenia	 	 súťaže	 sa	
zúčastnil	 aj	 pán	 primátor	 Ing.	 Jozef	
Hazlinger,	 ktorý	 každému	 súťažiacemu	
priniesol	malú	odmenu.

Vyučujúci	TEV

Výsledky v jednotlivých disciplínach
I. kategória   5. ročník
Beh 60m
1.	Petra	Vallová,	Lukáš	Kumpan
2.	Mária	Smolková,	Martin	Matula
3.	Laura	Váleková,	Jozef	Smolka

Beh 200m
1.	Mária	Smolková,	Lukáš	Kumpan
2.	Laura	Váleková,	Martin	Matula
3.	Petra	Vallová,	Samuel	Malík

Beh 400m                    Beh 600m  
1.	Mária	Smolková						1,	Martin	Matula
2.	Laura	Váleková							2.	Samuel	Malík
3.	Petra	Vallová	 						3.	Tomáš	Gutschnitz

Hod kriketovou loptičkou
1.	Darina	Danielová,	Samuel	Malík
2.	Barbora	Černá,	Ondrej	Vanek
3.	Viktória	Kruppová,	Lukáš	Kumpan

Skok do diaľky
1.	Laura	Váleková,	Martin	Matula
2.	Mária	Smolková,	Jozef	Smolka
3.	Petra	Vallová,	Samuel	Malík
II. kategória  6.-7. ročník
Beh 60m
1.	Sabína	Ondrášová,	Gabriel	Kubina
2.	Viktória	Tomečková,	Ján	Frčka
3.	Klára	Vaňková,	Filip	Kocák
Beh 200m
1.	Karin	Valachovičová,	Michal	Pribyla
2.	Sabína	Ondrášová,	Patrik	Medlen
3.	Katka	Romaníková,	Gabriel	Kubina
Beh 400m            /          Beh 600m  
1.	Sabína	Ondrášová						Patrik	Medlen
2.	Karin	Valachovičová		Michal	Pribyla
3.	Klára	Vaňková,											Ondrej	Brunovský
Hod kriketovou loptičkou
1.	Terézia	Kuklišová,	Gabriel	Kubina
2.	Karin	Valachovičová,	Patrik	Medlen
3.	Natália	Bundalová,	Erik	Blatnický
Skok do diaľky
1.	Sabína	Ondrášová,	Michal	Pribyla
2.	Karin	Valachovičová,	Tomáš	Komorný
3.	Klára	Vaňková,	David	Kocák

Členovia Rady RZ sú:
D. Rozborilová, A. Nemcová, L. Gutschnitz, J. Brunovská, M. 

Lorenc, V. Dúbrava, A. Molčanová, G. Jurigová,
P. Volková, R. Audová, L. Bačová.

Naše dievčatá - Sabína Ondrášová, Katarína 
Romaníková, Karin Valachovičová - zvíťazili 

v okresnom kole v cezpoľnom behu a postúpili 
do krajského kola.

Atletická súťaž ATLETIKON

Pomohli sme prírode aj sebe
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Ocenení občania počas gbelských hodových slávností Zlaté manželské páry

Medlenov chodníček 2014Jedna z mnohých atrakcií počas hodových slávností

Členovia ZŤP na výlete v zoologickej záhradeŽiacky parlament

Cyklistický výlet organizovaný ZŠsMŠ Gbely Žiaci ZUŠ počas nedeľného vystúpenia na hody

Práce na bezbariérovom prístupe do kostola Súčasťou hodových slávností boli aj remeselné dielne

Pozdrav brata Karla Kryla všetkým čitateľomŠpičková diskotéka s DJ-mi Pico&Stame

Oživený plot v areáli ZŠsMŠ Gbely Žiaci ZUŠ počas vystúpenia na hody
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	 V	 školskom	 roku	 2013/2014	 sa	
Základná	 škola	 s	 materskou	 školou	 Gbely		
zapojila	 do	 grantového	 programu	 nadácie	
Volkswagen	Slovakia.	
Spoločný	projekt	materskej	školy	a	základnej	
školy	 pod	 názvom	 „Na	 ceste	 skutočne	 aj	
virtuálne“	 bol	 úspešný	 a	 škola	 získala	 od	
Nadácie	 Volkswagen	 	 Slovakia	 	 grant	 vo	
výške	2.944,-€	na	realizáciu	naplánovaných		
zážitkových	aktivít	v	materskej	aj	základnej	
škole.	Cieľom	projektu	vzhľadom	k	žiakom		
v	 základnej	 škole	 je:	 -poznať	 pravidlá	
cestnej	 premávky,	 -rozlišovať	 správne	
od	 nesprávneho,	 -bezpečne	 jazdiť	 na	

JEDNOU 
VETOU

Grantový program: Bezpečne na cestách
bicykli,	 -poznať	 povinnú	 výbavu	 cyklistu.	
-rešpektovať	 všetkých	 účastníkov	 cestnej	
premávky	 vrátane	 handicapovaných,		
-poznať	 význam	 dopravných	 značiek.	
Vedieť	 privolať	 pomoc	 a	 poskytnúť	 prvú	
pomoc.	 Vedieť	 pracovať	 s	 číslom	 112	 v	
rámci	 oznamu	 nehody,	 lokality	 a	 popisu	
zranenia.
Cieľom	 zážitkových	 aktivít	 v	 materskej	
škole	je	zvýšiť		dopravnú	gramotnosť		detí.	
Prakticky	 uplatňovať	 pravidlá	 správania	
na	 ceste.	 Bezpečne	 prechádzať	 cez	
cestu.	 Získavať	 poznatky	 o	 dopravných	
prostriedkoch,	 značkách	 a	 svetelnej	
signalizácii.	 Projekt	 	 realizujeme	 	 od	mája	
2014	do	novembra	2014.

Mária	Škrovánková
koordinátor	projektu

Mária	Škrovánková,	koordinátor	projektu

	 Dňa	16.	októbra	2014		sa	školský	
dvor	 Materskej	 školy	 Gbely	 zmenil	
na	 jedno	 veľké	 dopravné	 ihrisko.	 Deti	
priamo	 v	 teréne	 získavali	 skúsenosti	 ako	
za	 signalizácie	 semaforu	 riadiť	 traktor,	
motokáru,	bicykel,	kolobežku	a	tí	najmenší	
zase	trojkolku	.	

Učenie hrou

Vďaka	 vedomostiam,	 ktoré	 získali	 pri	
práci	 na	 interaktívnej	 tabuli	 a	 riešením	
úloh	 s	 Logiko	 primo	 získali	 svoj	 	 prvý	
„vodičáčik,“	ktorý	ich	oprávňuje	používať	
všetky	dopravné	prostriedky		na	školskom	
dvore.	Vďaka	nadácii	Volkswagen	Slovakia	
a	projektu	„Na	ceste	skutočne	aj	virtuálne,“	
ich	máme	teraz	neúrekom.	

Detičky	 sa	 tešili	 zo	 zábavnej	 hry	 a	 ani	
netušili,	 ako	 sa	 učia	 a	 rozvíjajú	 si	 svoje	
psychomotorické	kompetencie.

Zážitkové učenie v ZŠ s MŠ Gbely

Tvorivé dielne v škôlke

Rodičia	 priniesli	 deťom	 tekvice,	 ktoré	
spoločnými	 silami	 vyrezávali,	 ozdobovali,	
robili	 si	 z	 nich	 svojich	 Svetlonosov.	 Po	
dokončení	 sme	 si	 z	 nich	 na	 	 kopci	 urobili	
krásnu	 jesennú	 výstavku	 a	 zapálili	 v	 nich	
sviečky.	 Pod	 kopcom	 	 sa	 deti	 spoločne	
vyfotografovali	 a	 Svetlonosom	 zaspievali	
tradičnú	ľudovú	pieseň.	Príjemnú	atmosféru	
na	 školskom	 dvore	 nám	 vytvárali	 detské	

Dňa 7. októbra  2014 o 16.00 hod. sa v našej materskej škole na školskom dvore uskutočnil 
netradičný podvečer pod názvom „Tvorivé dielne Svetlonosov.“

piesne,	pri	ktorých	sme	si	zaspievali	známe	
pesničky	 a	 zatancovali	 si.	 Za	 svoje	 krásne	
výtvory	boli	deti	odmenené	drobnou	sladkou	
odmenou.	Týmto	chcem	poďakovať	všetkým	
zúčastneným	-	 	 rodičom,	deťom	a	 	celému	
kolektívu	materskej	školy	za	spoluprácu.

Bronislava	Ožvoldíková
učiteľka	MŠ	Gbely

Naši žiaci si spomenuli na našich najstarších spoluobčanov
a navštívili ich so svojimi divadelnými predstaveniami v DPS.

Schôdzky rodičovského združenia budú v 
novembri 2014 a v apríli 2015. Budeme radi, 

ak privediete aj svoje deti.
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	 V	 uplynulom	 školskom	 roku	 sa	
dohodli		SOŠE	Gbely	a	VW	Slovakia	a.s.		na		
vzdelávaní	žiakov	Ausbildungszentrum	VW	
Slovakia	a.s.,	v	Bratislave	.	V	rámci	spoločnej	
prípravy	vzdelávali	žiakov	novootvoreného	
rekvalifikačného	 kurzu	 mechatronik.	 Prvý	
ročník	 tohto	 kurzu	 končil	 záverečnými	
skúškami	dňa	18.8.2014.	Prvý	rok	kurzu	bol	
vyhodnotený	ako	veľmi	úspešný	aj	zo	strany	
SNOPK	 (slovensko-nemecká	 obchodná	 a	
priemyselná	 komora),	 spolupráca	 našich	
pedagógov	 s	 nemeckými	 pedagógmi	
participujúcimi	na	vzdelávaní	mechatronikov	
bola	 hodnotená	 veľmi	 pozitívne,	 pričom	
vedenie	 SPV	 -	 Ausbildungszentrum	 VW	
požiadalo	 našu	 školu	 o	 ďalšiu	 spoluprácu	
aj	v	 tejto	oblasti.	Vyvrcholením	spolupráce	
bol	 	 9.	 september	 2014,	 kedy	 sa	 riaditeľ	
školy	spolu	s	pozvanými	kolegami	zúčastnil	
slávnostného	 otvorenia	 nového	 Centra	
praktického	vzdelávania	vo	VW	Slovakia.	

Stredná odborná škola elektrotechnická 
v Gbeloch získala dňa 10.6.2014 
rozhodnutím Ministerstva školstva VVaŠ 
SR oprávnenie vzdelávať v novom odbore 
mechanik - mechatronik.

	 Ide	 o	 4	 -	 ročný	 študijný	 odbor	
končiaci	 výučným	 listom	 a	 maturitnou	
skúškou.	 Mechatronik	 je	 kombináciou		
elektrotechnického	 a	 strojárskeho	
vzdelania,	 odbor	 dynamicky	 sa	 rozvíjajúci		
predovšetkým	v	 automobilovom	priemysle	
nielen	u	nás,	ale	aj	v	zahraničí,	kde	je	veľmi	
obľúbeným	a	perspektívnym	povolaním.	Sme	
radi,	 že	SOŠE	Gbely	získala	 túto	možnosť	
vzdelávania	v	uvedenom	odbore		ako	jediná	
škola	v	Trnavskom	samosprávnom	kraji.	

Istota zamestnania
SOŠE Gbely - partnerská škola spoločnosti 
VW Slovakia a.s.

V posledných rokoch kráča kolektív pracovníkov SOŠE Gbely pri príprave svojich 
študentov na budúce povolanie novou cestou, cestou partnerstva a   spolupráce 
prospešnej obojstranne, t.j. nielen pre školu, ale aj pre partnera školy, ktorým je 
najväčšia spoločnosť na Slovensku. 

Na	 tomto	 podujatí	 riaditeľ	 školy	 SOŠE	
Gbely	 Mgr.	 Róbert	 Nagy	 a	 Eric	 Reuting	
(člen	predstavenstva	pre	personálnu	oblasť	
VW	 )	 podpísali	 deklaráciu	 o	 vzájomnej	
spolupráci	medzi	VW	Slovakia	a.	s.	a	SOŠE	
Gbely.

Na	 slávnostnom	 podujatí	 nebola	 núdza	 o	
vzácnych	 hostí.	 Prítomní	 bol	 aj	 	 minister	

Mechanik mechatronik
- povolanie budúcnosti

Uvedený	 odbor	 nebol	 schválený	 pre	 našu	
školu	 náhodou,	 ale	 za	 výraznej	 podpory	
a	 odporúčaní	 MŠVVaŠ	 SR	 	 a	 spoločnosti	
VW	 Slovakia	 v	 Bratislave,	 ktorá	 zároveň	
prisľúbila	 škole	 spoluprácu	 pri	 vzdelávaní	
študentov	v	uvedenom	odbore.

Už	 v	 tomto	 školskom	 roku	 škola	 prijme		
prvých	mechatronikov	do	uvedeného	štúdia.	
Veríme,	 že	 možnosť	 študovať	 v	 odbore	
mechatronik	osloví	predovšetkým	žiakov	z	
Gbelov	a	blízkeho	okolia.

Mgr.	Róbert	Nagy,
riaditeľSOŠE	Gbely

školstva,	vedy,	výskumu	a	športu	Ing.	Peter	
Pellegríni,		ktorý		pri	priateľskom	rozhovore	
s	 našimi	 zamestnancami	 veľmi	 ocenil		
spoluprácu	našej	školy	s	VW	a.s.

S písní přes Moravu
Folklórna	 skupina	 Gbelan	 vystúpila	 na	
šiestom	 ročníku	 speváckeho	 podujatia	 s	
názvom	 Za	 Rohatcem	 za	 dedinú,	 ktoré	
sa	 uskutočnilo	 v	 Rohatci	 v	 sobotu	 dňa	
13.	 septembra	 2014.	 Na	 tomto	 podujatí	
vystúpili	 v	 rámci	mikroprojektu	S	 písní	
přes	Moravu	financovaného	z	dotačných	
prostriedkov	 cezhraničného	 regiónu	
spolupráce.	Spevákov	z	Rohatca	striedali	
na	 pódiu	 súbory	 z	 Týnca,	 Svatobořic-
Mistřína,	Zlína,	dievčenský	súbor	Děvčice	
z	Vonice,	súbor	z	Kútov	a	samozrejme	aj	
Folklórna	skupina	Gbelan.
Naopak	speváci	z	Rohatca	prijali	pozvanie	
na	 vystúpenie	 v	 sobotu	 27.septembra	
2014,	kde	sa	na	pódiu	predstavili	spolu	s	
ostatnými	súbormi.

Spoločným	vzdelávaním	naša	škola	získava		
nielen	 finančné	 zdroje,	 ktoré	 spoločnosť	
VW	 škole	 za	 lektorskú	 činnosť	 platí,	 ale	
predovšetkým	 dôležité	 a	 cenné	 informácie	
aj	skúsenosti	pri	duálnom	nemeckom	modeli	
vzdelávania	v	odbore	mechatronik.

Najväčším	 ocenením	 pre	 našu	 školu	 je	
skutočnosť,	 že	 škola	 SOŠE	 Gbely	 sa	
stala	 partnerskou	 školou	 	 spoločnosti	 VW	
Slovakia	a.	s.	

Ing.	Alena	Klenová
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Z Michalskej kačeny Grand prix

Ľudová pieseň z úst seniorov

	 Zo	Skalice	to	boli	Urban	a	Rubín,	
z	 Holíča	 Luna,	 Echo	 a	 Valša,	 Úsmev	 z	
Unína,	Mužáci	 z	 Prietržky,	 spevácky	 zbor	
Kuklovjané	z	Kuklova	a	domáci	Senior.	Po	
úvodných	slovách	pána	primátora	Ing.	Jozefa	
Hazlingera,	 privítaní	 divákov,	 pozvaných	
hostí	 a	 samozrejme	 účinkujúcich,	 sa	 ujal	
slova	konferenciér	pán	Ľudomil	Kuba,	ktorý	
moderoval	celý	program.	Krásne	slovenské,	
záhorácke	 i	 moravské	 piesne	 zneli	 sálou.	
Na	 javisku	 sa	 striedali	 súbor	 za	 súborom,	
oceňovaný	potleskom	divákov.	Bol	to	pekný	
zážitok	a	príjemná	atmosféra.

K	tomuto	prispeli	i	členky	výboru	domácej	
JDS,	ktoré	sa	starali	o	občerstvenie	a	dobrú	
pohodu	účinkujúcich.
Na	 záver	 si	 všetky	 súbory	 spoločne	
zaspievali	 za	 doprovodu	 harmonikárov.	
Ďakujeme	 všetkým	 organizátorom,	 ktorí	
svojou	 prácou	 prispeli	 k	 tomuto	 peknému	
podujatiu	 a	 veríme,	 že	 všetci	 členovia	
speváckych	 súborov	 sa	 i	 naďalej	 budú	
zúčastňovať	našich	speváckych	prehliadok.

Milica	Ondrúšková
Za	výbor	JDS

Už tradične naše mesto v spolupráci s Trnavským samosprávnym krajom, poriada 
„Okresnú prehliadku seniorských speváckych súborov.“ I tento rok nebol výnimkou.
V sobotu 11. októbra sa v našom kultúrnom zariadení zišlo deväť speváckych súborov. 

Spevácky	súbor	Senior

Počas druhej októbrovej soboty sa nám 
dom kultúry rozozvučil rytmami housu, 
trance a UK bassu, v podaní známej 
slovenskej dj-skej dvojice Pico & Stame. 

Dj	 Pico	 je	 azda	 najznámejšou	 postavou	
slovenskej	 klubovej	 scény.	 Bol	 medzi	
prvými,	ktorí	presadzovali	žáner	trance	na	
Slovensku,	 ten	si	 so	sebou	priviezol	aj	do	
Gbelov.	 Širšiemu	 slovenskému	 publiku	
môže	 byť	 známy	 z	 éteru	 rádia	 Európa	 2,	
kde	spolu	s	DJ-om	Stame	vytvárali	projekt	
Dance	 Exxtravaganza.	 Jeho	 kolega	 Dj	
Stame,	 bol	 aj	 moderátorom	 celej	 akcie,	
okrem	moderovania	 však	 predstavil	 aj	 on	
nové	štýly,	ktoré	sú	situované	na	anglickú	
basovú	linku	pod	pojmom	UK	Bass.	Obaja	
si	 svojimi	 vystúpeniami	 získali	 srdcia	
tanečníkov,	 ktorí	 zapĺňali	 tanečný	 parket,	
nad	 ktorým	 sa	 zmietala	 svetelná	 show	 v	
podaní	 Delt-Jays	 a	 Master	 soundu.	 Už	
teraz	sa	tešíme	na	ďalšiu	tanečnú	akcičku	v	
Gbeloch,	ktorá	sa	bude	konať	22.11.2014.

Delt-Jays

Špička medzi DJ-mi 
v Gbeloch

Bratříčku,
zavírej vrátka...
V Gbeloch sa dňa 10. októbra uskutočnil 
spomienkový koncert na Karla Kryla. 
Medzi hosťami galavečera nechýbal 
jeho brat Jan, gbelská kapela Sanches 
Amsterdam, ďalej Pavel Zonyga, Samuel 
Tomeček, AC+ či legendárna skupina 
Paul and his music band takmer tak, ako 
fungovala v šesťdesiatych rokoch.

Reakciu	 na	 galavečer	 sme	 nechali	 na	
jedného	 z	 účastníkov.	 Text	 uverejňujeme,	
ako	bol	poskytnutý,	nakoľko	z	neho	možno	
vycítiť	radostný	pocit	z	akcie.
„Ahoj, Slavi nemam tu na intraku este 
internet tak Ti pisem smsku - celkovo 
obmedzene moznosti. Napis do Gbelana 
samozrejme po uprave ze: to byl super 
napad urobit takuto akciu a Kryl byl 
bezkonkurencny samozrejme aj Samo a nasi 
byli super. Reflexaci (teda amsterdam neco) 
sa dost zlepsili a sem rada, ze ste pozvali 
Malacanu, lebo sice ja ich poznam dlho ale 
lude moc ne. Dost dobre to bylo ozvucene 
a celkovo naplanovane a ze to bylo zadara 
super prekvapko. Akorat mna mrzi slaba 
ucast, ale ked bude dalsi takato akcia, tak 
sa zucastnime seci Hanzalici lebo to byla 
zabava pro secky generacie. Dakujem.“

Katka	Hanzalikova

	 Ešte	 mám	 v	 živej	 pamäti	
spomienky	na	nultý	ročník	behu	Michalská	
kačena,	ktorý	sa	konal	pred	deviatimi	rokmi	
a	ktorého	myšlienku	zasadil	pán	Ferdinand	
Kocák.	 Z	 toho	 sa	 vykľul	 beh	 dnes	 známy	
pod	 názvom	 Medlenov	 chodníček.	 Vtedy,	
ešte	ako	starší	žiak,	som	štartoval	v	detskej	
kategórii-	celkovo	štartovalo	10	bežcov.

To	nie	je	ani	zlomok	z	toho,	čo	sa	týka	počtu	
bežcov	 v	 detskej	 kategórii	 v	 porovnaní	
s	 tohtoročným	 behom.	 A	 to	 nehovorím	
o	 hlavnej	 dospelej	 kategórii,	 kde	 vtedy	
štartovalo	9	bežcov!	Oproti	tomu	tento	rok	v	
kategórii	dospeláckej	štartovalo	121	mužov	
a	žien	zo	Slovenska	a	Moravy.	Keď	už	sme	
pri	 porovnávaní,	 tak	porovnajme	aj	 hlavné	
ceny	pre	víťaza	hlavnej	kategórie.	V	nultom	
ročníku,	 ako	 názov	 napovedá,	 v	 hlavnej	
kategórii	 víťaz	 získal	 živú,	 zdôrazňujem	
ŽIVÚ	KAČENU!	Tento	rok	však	už	cenné		
body	 do	moravsko-slovenského	 bežeckého	
pohára.	 V	 podstate	 z	 malého	 plamienka	
vznikol	obrovský	požiar.	Dúfajme,	že	tento	
oheň	bude	plápolať	ešte	veľa	ročníkov	a	že	
sa		v	ňom	bude	dariť	gbelským	rodákom.
Pevne	verím,	 že	 v	ďalšom	 ročníku	uvidím	
na	výsledkovej	listine	práve	vás.

Jaroslav	Dvořák
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Pestrá programová kytica pre seniorov

	 Začiatok	školského	roka	už	tradične	
začíname	návštevami	žiakov	 	v	knižnici.	S	
prvákmi	sme	sa	hrali	s	rozprávkou	Hrnček,	
var!	 Deti	 boli	 zapojené	 priamo	 do	 deja	
rozprávky.	 Objavili	 dôležitosť	 zázračných	
slovíčok:	prosím	a	ďakujem.	Veselo	bolo,	keď	
sa	po	koberci	gúľali,	aby	znázornili,	ako	sa	
valila	kaša	dedinou.	Nakoniec	si	vymaľovali	
svoj	zázračný	hrnček.	Máme	ich	vystavené	v	
knižnici.	Druhákov	sme	slávnostne	zapísali	
do	 knižnice,	 ale	 najprv	 museli	 preukázať	
knižničným	 škriatkom,	 že	 vedia	 čítať.	
Prečítali	kratučkú	básničku.	Každý	žiak	mal	
pridelené	 písmeno	 abecedy.	Ale	 to	 nebolo	
všetko,	dôležité	bolo	porozumieť	pridelenej	
otázke	 a	 podľa	 obrázkov,	 pod	 ktorými	 sa	
nachádzali	 príslušné	 slová,	 odpovedať	 a	
splniť	drobnú	úlohu.	
	 Tretiakov	a	štvrtákov	som	zapojila	
do	 celoslovenského	 projektu	 „Záložka	
do	 knihy	 spája	 školy.“	 Tento	 rok	 máme	
pridelené	 dve	 partnerské	 školy:	 Základnú	
školu	Pavla	Krišku	v	Kremnici	 a	Základní	
školu	v	Židlochoviciach.	Porozprávali	 sme	
sa	o	mestách,	v	ktorých	sa	nachádzajú	tieto	
školy.

S knihou v októbri
Vybrala	 som	 knižku	 Zvedavé	 písmenká,	
ktorá	je	veselá	a	farebná,	aby	sa	dala	deťom	
pekne	nakresliť	záložka.	Maľovanie	záložiek	
stále	 prebieha.	 Dostala	 som	 záložky	 aj	 od	
pani	 učiteľky	 Pálenyikovej,	 ktorá	 maľuje	
záložky	s	deťmi	na	výtvarnom	krúžku.

Poobede	 sme	 boli	 s	 manželkou	 pozvaní	
na	 mestský	 úrad.	 Nakoľko	 boli	 na	 MÚ	
pozvaní	 všetci,	 ktorí	 v	 tomto	 roku	 slávia	
zlaté	 manželstvo	 okrem	 nás	 tam	 boli	 ešte	
nasledovné	manželské	páry:
Marie	 a	 Stanislav	 Masarykových,	 Emília	
a	 Štefan	 Pechových,	 Anna	 a	 Vladimír	
Jurigových,	Emília	a	Marián	Kondllových,			
Marta	 a	Alojz	 Piváčkových	 a	 ja	 so	 ženou,	
čiže	Helena	a	Ferdinand	Nemcových.
(foto viď na stredovej dvojstrane)
Bolo	 to	 veľmi	 pekné.	 Po	 ukončení	 tejto	
slávnosti	 sme	 išli	 do	 domu	 kultúry	 na	
oslavu	 „Úcta	k	 starším,“	kde	nás	 všetkých	
pán	 primátor	 pekne	 privítal	 a	 pokračoval	
veľmi	 pekný	 program.	 Páčili	 sa	 mi	 všetci	
účinkujúci.	 Hostia	 z	 Kysuckého	 prameňa	
boli	výborní.
Vďaka	patrí	účinkujúcim	a	všetkým,	ktorí	sa	
o	to	pričinili.

S	vďakou	Ferdinand	Nemec

Na nedeľu 19. októbra budem dlho 
spomínať. Ráno som pripravil našim 
futbalistom ihrisko. Chlapci sa snažili, 
lebo dorastenci porazili Dolný Lopašov 
6:0 a áčko sa tiež pochlapilo, keď porazilo 
Mokrý Háj 2:0. 

Balíček	 so	 záložkami	 a	 brožúrkami	 o	
našom	 meste	 pošleme	 do	 partnerských	
škôl	 a	 budeme	 sa	 tešiť	 na	 záložky	 od	 detí	
z	týchto	škôl.	Záložky	vystavíme	v	knižnici	
k	 96.	 výročiu	 vzniku	 Československej	
republiky.	 Vo	 vyšších	 ročníkoch	 pani	
učiteľky	pracujú	so	žiakmi	na	prezentáciách	
k	Medzinárodnému	dňu	školských	knižníc.	
Táto	akcia	sa	uskutoční	koncom	októbra.
S	knihou	je	nám	v	knižnici	veselo.

Daniela	Holičová

Chrámový	zbor	Laetícia

Deti	z	materskej	školy

Zápis	druhákov	do	knižnice
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	 Barokové	stavby	zámku		prijali	do	
svojho	 vnútra	 všetkých,	 ktorí	 sa	 zaujímajú	
o	históriu.	Naša	zostava	bola	rozmanitá.	Od	
detí	predškolského	veku,	tínedžerov,	cez	ich	
rodičov	i	seniorov.	Poslednými	obyvateľmi	
zámku	 bola	 rodina	 Seilernov.	 Prehliadka	
interiérov	 bola	 nahliadnutím	 do	 života	 a	
všedných	 dní	 milotického	 zámku	 a	 jeho	
posledných	majiteľov.
Súčasťou	prehliadky	zámku	je	aj	kostýmová	
prehliadka	pre	jednotlivcov.	Aj	niektorí	naši	
účastníci	 si	 zapožičali	 	 krásne	 kostýmy,	
v	 ktorých	 sa	 noblesne	 poprechádzali	 po	
priľahlom	 parku.	 Pravdupovediac,	 keď	
sme	ich	stretli	v	nových	kostýmoch,	takmer	
sme	ich	nepoznali.	Pekný	zážitok	sme	mali	
všetci.
	 	 	 	 Plní	 dojmov	 z	 histórie	 sme	 sa	 pobrali	
ďalej,	naša	cesta	viedla	do	ZOO	v	Hodoníne.	
Počasie	 babieho	 leta	 nám	 stále	 prialo.	
Domov	sme	prišli	príjemne	unavení.	Dlho-
predlho	 budú	 v	 nás	 rezonovať	 zážitky	 z	
tohto	výletu.	V	mene	účastníkov		ďakujeme	
výboru	 ZO	 zdravotne	 postihnutých	 Gbely	

	 S	 podnetnou	 myšlienkou	 prišla	
prednostka	MsÚ	Ing.	Nataša	Londarevová.	
Po	 dohode	 s	 budúcou	 	 cvičiteľkou	 prešli	
od	myšlienky	k	činu.	 	Idea	bola	okorenená	
stávkou	s	pánom	primátorom,	Ing.	Jozefom	
Hazlingerom,	 ktorý	 sa	 mal	 vysloviť:	 „Ak	
bude	táto	činnosť	úspešná,	tak	ja	zjem	svoj	
klobúk.“
Nuž,	 pán	 primátor,	 budete	 si	 musieť	 svoj	
klobúk	 po	 uvarení	 aj	 posoliť,	 aby	 sa	 dal	
zjesť,	 nakoľko	 naše	 ženy	 v	 zrelom	 veku	
cvičia	 neprerušene	 už	 desať	 rokov	 a	 stále	
s	radosťou!	(len	malá	poznámka,	objednali	
sme	mu	malý	slamený	klobúčik,	ale	bude	to	
sladká	torta,	takže	môže	svoj	sľub	bez	ujmy	
na	zdraví	splniť).
Pod	 vedením	 Mgr.	 Márie	 Karasovej	 sme		
začali	cvičiť	v	novej	telocvični	ZŠ	s	MŠ.	V	
začiatkoch	bola	najvyššia	účasť	cvičeniek	–	
rekordných	35	žien	sa	staralo	o	svoju	telesnú	
schránku.
					Desať	rokov	je	z	pohľadu	života	jedinca	
dlhá	doba,	čas	donútil	mnohé	z	nás	prestať	
cvičiť,	nastala	generačná	výmena.

Šaty ako pre kráľovnú...
Krásne objekty štátneho zámku Milotice i s priľahlými parkami v nedeľu 12.októbra 
privítali účastníkov zájazdu z Gbelov. Členovia organizácie zdravotne postihnutých pod 
vedením Ing. Danky Vaňkovej si užili nádherné počasie babieho leta na juhovýchode 
Moravy v zámku Milotice.

za	zorganizovanie	nezabudnuteľných	chvíľ	
v	perle	juhovýchodnej	Moravy	–	v	štátnom	
zámku	Milotice	i	v	ZOO	Hodonín.

Mgr.	Mária	Cvečková,	PhD.

Ako primátor širák prehral
Blíži sa desiate výročie vzniku myšlienky a aj reálneho začiatku spoločného cvičenia pre 
ženy v zrelom veku. 4. novembra si na spoločnom stretnutí v Poľovníckej reštaurácii  
pripomenieme začiatky  „Cvičenia s Máriou“.

Na	 entuziazme	 terajších	 cvičeniek	 -	 skôr	
narodených	i	mladších	–	sa	však	nič	nemení.	
Keď	príde	utorok,			tešíme	sa	na	podvečernú	
hodinku,	 aby	 sme	 si	 spoločne	 zacvičili	 v	

sprievode	hudby	cviky,		prispôsobené	nášmu		
veku,	 zdravotnému	 stavu	 	 i	 pohyblivosti.	
Pod	 vedením	 našej	 cvičiteľky	 cvičíme	
MIX:	 Aerobik,	 Zumba,	 Pilates,	 Joga.	 A	
ešte	 niektoré	 si	 popritom	 stihnú	 potíšku	
porozprávať	o	novinkách	z	ulice.	
Dnes	 sa	 stretáva	 okolo	 pätnásť	 cvičeniek,	
podotýkam,	že	„skalných,“	v		telocvični		ZŠ	
s	MŠ	každý	utorok	o	17.00		hodine.	Príďte	
aj	 vy	 medzi	 nás,	 mamky,	 babky,	 dámy	 –	
pookrejete	na	tele	i	na	duši.

Za	kolektív	cvičeniek	Mária	Cvečková
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Hasiči oslavovali výročie

Z prác mladých hasičov...

	 Po	svätej	omši	sme	si	uctili	patróna	
hasičov,	 svätého	 Floriana,	 položením	
kytice	 kvetov	 k	 jeho	 soche	 a	 sprievodom	
sme	 sa	 presunuli	 do	 domu	 kultúry,	 kde	
nasledovala	 výročná	 schôdza.	 Riadila	
sa	 týmto	 programom:	 privítanie	 hostí,	
vystúpenie	 speváckeho	 súboru	 Senior,	
výročná	 správa,	 	 odovzdanie	 ocenení	
členom	 DHZ	 Gbely,	 	 povýšenie	 	 členov	
DHZ	Gbely,	prezentácia	histórie	hasičského	
zboru	 a	 príhovor	 hostí.	 Za	 zmienku	 stojí	

Tento rok si gbelskí hasiči pripomínajú 125. výročie založenia svojej organizácie - 
Dobrovoľného hasičského zboru Gbely. Oslavu významného výročia sme naplánovali 
na sobotu, 18. októbra, v poobedných hodinách. Za krásneho slnečného počasia začala 
oslava  sprievodom do kostola, kde sa konala slávnostná svätá omša. 

spomenúť	 ocenenie	 pána	 Ladislava	 Junka	
medailou	 za	 vernosť	 50	 rokov,	 pána	
Ferdinanda	Junka	medailou	za	vernosť	-	60	
rokov,	ktoré	odovzdal	predseda	Okresného	
výboru	 DPO	 v	 Skalici	 pán	 Michal	 Lukáč	
a	ocenenie	pána	Štefana	Veselého,	ktorý	si	
z	 rúk	 vedúceho	 Sekretariátu	DPO	SR	 Ing.
Jána	Parčiša	prevzal	medailu	za	mimoriadne	
zásluhy.	 Okrem	 už	 spomínaných	 hostí	 zo	
sekretariátu	 DPO	 SR	 a	 Okresného	 výboru	
v	Skalici	 vystúpili	 v	 príhovore	 aj	 primátor	

mesta	Gbely	Ing.	Jozef	Hazlinger	a	starosta	
družobnej	 organizácie	 SDH	 Židlochovice	
pán	David	Stanek,	ktorí	pozitívne	zhodnotili	
prácu	nášho	dobrovoľného	hasičského	zboru	
a	tiež	zaspomínali	na	niektoré	okamihy,	ktoré	
im	v	súvislosti	s	gbelskými	hasičmi	utkveli	
v	 pamäti.	 Touto	 cestou	 chcem	 poďakovať	
členom	výboru	a	hasičom	DHZ	Gbely,		ktorí	
pomáhali	 pri	 organizovaní	 osláv	 založenia	
zboru.	

Ing.	Boris	Mikuš,	Predseda	DHZ	Gbely
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Zavŕšenie sezóny 2014 Stretnutie
naftárskych dôchodcov

	 A	 čo	 povedať	 k	 samotným	
pretekom?	 Všetko	 vyšlo	 nad	 očakávanie	
veľmi	 dobre,	 pretekári	 boli	 nadmieru	
spokojní	s	pripravenou	traťou,	počasie	vyšlo	
super	a	naši	pretekári	získali	celkom	pekné	
umiestnenia,	 čo	 nás	 veľmi	 potešilo.	MX2-
hoby	4.	miesto	David	Snopek,MX2-junior	5.	
miesto	Peter	Horinka,MX4-6.	miesto	Peter	
Kovárik,	MX4-7.	miesto	Ján	Krištofík.
Nesmieme	však	zabudnúť	na	nášho	jediného	
štvorkolkára,	 Ondreja	 Horinku,	 ktorý	
mal	 seriál	 rozbehnutý	 najlepšie,	 figuroval	
celkovo	na	2.	mieste	v	seriáli,	takže	stačilo	
doma	 dobre	 zabodovať	 	 a	 titul	 majstra	
mohol	byť	doma.	Ako	to	už	býva,	smolu	z	
celého	roka	si	vybral	práve	u	nás,	keď	hneď	
po	štarte	mal	zle	vyzerajúcu	nehodu,	ktorá	
sa	 skončila	 po	 rozhodnutí	 zdravotníkov	
odvozom	 do	 nemocnice.	 Našťastie	 je	 po	
zdravotnej	 stránke	 všetko	 v	 poriadku	 a	
celkové	 poradie	 v	 seriáli:	 3.	 miesto	 super.	

	 Počas	 hodových	 slávností	
usporiadala	 ZO	 SZCH	Gbely	 17.	 oblastnú	
výstavu	 králikov	 a	 miestnu	 holubov	 a	
hydiny.	Zo	Slovenska	a	Moravy	vystavovalo	
37	chovateľov,	bolo	vystavených	123	kusov	
králikov	 pätnástich	 plemien.	 142	 kusov	
hydiny	 29	 plemien	 a	 34	 kusov	 holubov	
8	 plemien.	 Na	 výstave	 bola	 k	 videniu	 i	
nesúťažná	 expozícia	 exotov	 a	 o	 spestrenie	
výstavy	sa	taktiež	zaslúžili	pán	Dávid	Pavka,	
a	Pavol	Zelenka,	ktorí	vystavili	pštrosa	Emu	
a	suchozemské	korytnačky.		O	vyhodnotenie	
vystavených	 zvierat	 a	 pridelenie	 cien	 tým	
najlepším	sa	postarali	posudzovatelia.
Vyhodnotenie výstavy:
- KRÁLIKY
				Pohár	primátora	mesta	Gbely:
				Viedenský	čierny	-	Ing.	Ľubomír	Juríček
1.	Viedenský	modrý	-	Ivan	Matula
2.	Viedenský	divosfarbený	-	Jozef	Budovič
3.	Francúzsky	baran	-	Blažek	Peter
    Čestná cena:
				Nemecký	obrovitý	strakáč	-	Ján	Kocák

- HYDINA
				Pohár	primátora	mesta	Gbely:
				Pomaranská	hus	-	Dávid	Pavka
Čestné ceny:	Česká	hus	-	Lukáš	Marcinkech,		
zd.	Vlaška	zlatosfarbená	-	František	Knotek	

Zdravím všetkých priaznivcov motocyklového športu!
Dňa 20. októbra sme ukončili sezónu najlepšie, ako sme si mohli želať. Boli sme 
oslovení hlavným organizátorom  seriálu MX- QUAD SLOVAKIA o usporiadanie 
záverečného preteku v seriáli, na čo sme celkom radi pristúpili . No prečo nie, veď to je 
pre nás tá najlepšia reklama, že je o našu trať záujem.

Do	prvého	preteku	sa	taktiež	odhodlali	naši	
najmladší	 pretekári,	 Alexej	 Vlk	 a	 Patrik	
Nemec,	 ktorí	 štartovali	 v	 triede	 MX-85,	
čo	 nás	 veľmi	 potešilo.	 Ku	 koncu	 trocha		
bilancovania	za	rok	2014:	usporiadanie	troch	
pretekov	Český	METEORIT	a	dva	preteky	
MX-QUAD	SLOVAKIA.	Svojpomocne	sme	
postavili	 prístrešok	pre	 divákov	 a	 jazdcov,	
boli	 vykopané	dve	 studne	na	zavlažovanie	
trate.	 Dosť	 bilancovania...	 a	 teraz:	 čo	 nás	
čaká	 v	 sezóne	 2015?	 Usporiadanie	 dvoch	
pretekov,	 o	 ktorých	 	 sa	 už	 teraz	 rokuje,	
dobudovanie	 zavlažovania	 trate,	 započať	
práce	 na	 budovaní	 bikrosovej	 trate	 pre	
mládež.	 No,	 stačilo	 plánovania.	 Vážení	
priaznivci	motocyklového	športu!	Dovoľte,	
aby	 som	 sa	 s	Vami	 rozlúčil	 a	 pozval	Vás	
na	 preteky	 v	 sezóne	 2015.	A	 čo	 dodať	 na	
záver?	Už	len	poďakovať	všetkým	tým,	čo	
nás	akoukoľvek		formou	podporujú	.	

Peter	Kovárik,	predseda	MX-Gbely

Hodové ocenenia chovateľov
Australorpka	 -	Pavka	Dávid,	zd.	Velsumka	
-	 Ľubomír	 Pfeffer,	 Hus	 landerská	 -	 Jozef	
Sokol,	Vlaška	perlovošedá	-	Michal	Krajčír	

- HOLUBY
			Pohár	primátora	mesta	Gbely:
			Moravský	pštros	-	Mgr.	Peter	Konc
Čestné ceny: Český	stavák	-	Dušan	Dermek,	
Benešovský	 -	František	Knotek,	Moravský	
pštros	-	Ľubomír	Pfeffer

Organizácia	 ZO	 SZCH	 Gbely	 ďakuje	
sponzorom	a	vedeniu	mesta	Gbely.

Dávid	Pavka	

	 Október	–	mesiac	úcty	k	starším.	
V	tomto	mesiaci,	možno	viac	ako	inokedy,	
prejavujeme	úctu	starším	spoluobčanom
I	 v	 tomto	 roku	 výbor	 Klubu	 dôchodcov,	
v	 spolupráci	 s	 NAFTA	 a.s.,	 zorganizovali	
už	 tradičné	 stretnutie	 bývalých	 naftárov	
z	 Gbelov	 a	 širokého	 okolia,	 ktoré	 sa	
uskutočnilo	dňa	15.	októbra	v	Dome	kultúry	
Gbely.	 Po	 vzájomnom	 zvítaní	 prišiel	 rad	
aj	 na	 spomienky	 –	 na	 čas	 strávený	 na	
pracovisku.	 Bolo	 na	 čo	 spomínať,	 keďže	
takmer	 každý	 na	 desaťročia	 odpracoval	 –	
strávil	vo	firme.
Spomínalo	 sa	 na	 pekné	 chvíle,	 ale	 i	 na	
problémy,	ktoré	sa	vyskytli.
Za	 NAFTA	 a.s.	 nás	 prišli	 pozdraviť	 pán	
Ing.	 František	 Križák,	 vedúci	 oddelenia	
ľudských	 zdrojov	 a	 PhDr.	 Ida	 Nosková.	
Ing	 Križák	 nás	 v	 krátkosti	 oboznámil	 so	
súčasnou	 situáciou	 v	 spoločnosti.	 Poprial	
veľa	zdravia,	vyjadril	spokojnosť	s	tým,	že	
sa	nezabúda	na	 tých,	 ktorí	 pevné	hodnoty	
budovali	a	patrí	nám	za	všetko	vďaka.
Stalo	 sa	 už	 tradíciou,	 že	 naše	 pozvanie	 s	
radosťou	prijali	 primátor	mesta	 Ing.	 Jozef	
Hazlinger	 a	 Ing.	 Nataša	 Londarevová,	
prednostka	MsÚ.
Ing.	 Hazlinger	 vo	 svojom	 príhovore	
všetkých	srdečne	pozdravil.	V	krátkosti	nás	
oboznámil	slovom	i	obrazom,	čo	sa	v	našom	
meste	 za	 posledné	 obdobie	 vybudovalo.	
Na	 záver	 poprial	 ešte	 veľa	 zdravia	 do	
ďalších	rokov.	Za	výbor	Klubu	dôchodcov	
prítomných	privítal	a	pozdravil	pán	Milan	
Kromerinský.	Vo	svojom	príhovore	v	mene	
svojom	 i	 v	 mene	 všetkých	 dôchodcov	 -	
naftárov	 -	 poďakoval	 vedeniu	 spoločnosti	
NAFTA	a	s.,	ktorá	nám	umožnila	pripraviť	
toto	stretnutie.	Nezabudol	ani	na	prestárlych	
a	imobilných	spolupracovníkov,	za	čo	patrí	
spoločnosti	veľké	poďakovanie.
Poďakovanie	 patrí	 i	 mestu	 Gbely,	 Správe	
mestského	 majetku,	 za	 možnosť	 využitia	
tohto	 príjemného	 prostredia	 a	 všetkým	
ostatným,	 ktorí	 sa	 podieľali	 na	 príprave	
tohto	 stretnutia.	 Na	 záver	 zaželal	 veľa	
zdravia,	 šťastia	 a	 optimizmu	 do	 ďalších	
dní.	 Za	 pekný	 kultúrny	 program	 patrí	
poďakovanie	 dychovej	 hudbe,	 žiakom	
ZUŠ	pod	vedením	pána	učiteľa	Ľubomíra	
Vávroviča	 a	 speváckej	 zložke	 Folklórnej	
skupiny	 Gbelan.	 Po	 dobrom	 obede	 a	
občerstvení	sa	o	dobrú	náladu	do	tanca	a	na	
počúvanie	postaral	pán	Ján	Bolebruch.
Okrem	 tanca	 sa	 rozprúdila	 i	 živá	 debata.	
Stále	 je	 na	 čo	 spomínať.	 No	 a	 čo	 dodať	
na	 záver?	Užívajme	 si	 svoju	 jeseň	 života.	
Každý	nový	začatý	deň	prežime	v	pohode	s	
úsmevom,	poprajme	si	navzájom	ešte	toho	
zdravia	a	tiež	Božieho	požehnania.

Emília	Kondllová
Výbor	Klubu	dôchodcov	NAFTA	a.s.
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OPUSTILI NÁS:
Vilma Jurkovičová, Rozália Pechová,
Mária Rozborilová, Milan Vaškovič

JUBILANTI
70 rokov: Vladimír Kovalovský

Jozefa Polachová, RNDr. Božena Šályová
75 rokov: Štefan Martinkovič

Vladimír Masaryk, Anna Mlčochová
Ing. Vojtech Nemec, Jaroslav Ružička

80 rokov: Jozef Einser, Viliam Ožvoldík, Štefánia Vaňková
viac ako 85 roční: Mária Siráňová/87r./, Jozefa Čárska/89r./ 

Anna Zámečníková/89r./, Ján Nemec/90r./

Znenie	z	minulého	čísla:	...Kysucký prameň. Vyžrebovaným	výhercom	je	Mathias	Lukáč.	Srdečne	blahoželáme!

KRÍŽOVKA: Volebné právo nie je povinnosť, ale umožňuje občanovi...

NARODILI SA:
Lea	Dobšová,	Tereza	Geseová,	Jakub	Hyža,

Šimon	Kovalovský,	Elena	Križanová,	Dávid	Pavka

MANŽELSTVÁ:
Ing. Roman Počatko – Ing. Lucia Kollárová

KRONIKA

Mesačník Gbelan-mestské noviny zo života mesta. Vydáva Správa mestského majetku Gbely, spol. s r.o., Naftárska 2104/2, Gbely IČO 
36268399, e-mail: kultura@gbely.sk  č.tel/fax.: 034/6621764.  EV 3113/09. ISSN 1338-9947. Zodpovedný redaktor: Mgr. Slavomír Bru-
tovský. Redakcia nezodpovedá za štylistické a pravopisné chyby autorov článkov. Jazyková úprava: neprešlo jazykovou úpravou. Redakč-
ná rada si vyhradzuje právo články redakčne upraviť, krátiť a neuverejniť. Názor redakcie sa nemusí zhodovať s názorom autora článku. 
Vydavateľ nezopovedá za obsah a informácie obsiahnuté v platenej reklame a inzercii. Anonymné príspevky neuverejňujeme, zaslané 
príspevky nevraciame. Adresa redakcie: Správa mestského majetku Gbely, spol. s r.o., Naftárska 2104/2, 90845, Gbely, Náklad 1800 ks, 
grafická úprava: Mgr. Slavomír Brutovský, tlač: Tlačiareň a knihviazačstvo Durlák. Uzávierka príspevkov je vždy 15. deň v mesiaci.
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IVAN VANEK 
Kpt.	Nálepku	822,	Gbely	/	0905	600	167	
Predaj	pneumatík	a	zliatinových	diskov.	

Sezónne	uskladnenie	pneu	10€,	
pneu+disky	13€	sezóna.

GEODET - JÁN POLÁK      
Petrova	Ves	258

Geometrický	plán	na:
-	rozostavanú	stavbu	k	pôžičke
-	novostavbu	ku	kolaudácii
-	rodinné	domy	a	iné	stavby

-	oddelenie	resp.	zlúčenie	nehnuteľností
k	majetkovo	právnemu	usporiadaniu

034 / 66 20 257 /// 0903  /  843 503

Brány, ploty, zábradlia, konštrukcie
Oplotenia pozemkov na kľúč
Komponenty a pohony brán

Pásové píly, zváračky, príslušenstvo

  PNEUSERVIS    
            RÝCHLOSERVIS

Jozef Langer SPEED 
KURIER SK

(areál Hydinár ČSLA 1403)

- zmena tel. čísla na : 0905 667 248
- do 1.12.2014 otvorené aj utorky

- na požiadanie plnenie pneumatík 
PNEUMIXOM – (optimálna zmes na 

plnenie pneumatík)
- kontrola technického stavu vozidla

pred zimnou sezónou
- kontrola chladiacej zmesi

- kontrola elektrolytu
- záťažový test akumulátora

- akcie na nové akumulátory do 
1.12.2014. nové akumulátory

v cene cca 1€ na 1Ah.
Teda akumulátor 55Ah = 55€

- na objednávku NOVÉ PNEU
+ darujem navážkovú zeminu za odvoz

0905 / 667 248

AUTOŠKOLA JUNEK
pozýva všetkých záujemcov

o získanie vodičského preukazu
dňa 7.11.2014 o 16.00 hodine do DK.
Viac informácií: 0903 / 432 501
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ENERGETICKÝ CERTIFIKÁT
Ing.	Pavol	Jurka

00421	/	902	518	367	alebo	jurkapavol@gmail.com
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KOZMETICKÝ SALÓN 
FEMINA

Jana Švrčková, Naftárska 944 
ponúka: -kompletné kozmetické služby

- trvalá na mihalnice
-laser LASOCAR-pôsobí na pleť 

biostimulačne a regeneračne -parafínový  
zábal - darčekový poukaz

0904 / 572 184
A.D., spol. s r.o.,

ponúka	výrobu	drevených	dyhovaných	
schodísk	a	zábradlí.	Materiál	z	
tuzemských	i	exotických	drevín.	
Zábradlia	masívne,	kované,

nerezové,	sklenené.	
Kontakt:	Ján	Kohút,	Farské	1293,	Gbely.	

www.stolarstvokohut.sk
Mail:	parkety.kohut@gmail.com

0911 555251, 0907 446727

VÝROBA KOVOVÉHO OPLOTENIA 
ZÁBRADLIA A OCEĽOVÝCH 

KONŠTRUKCIÍ
Ferdinand Šmida - návrh, výroba, montáž

fmf.smida@gmail.com

0905 / 311 521
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0-22  7,60€/1 tona s DPH
0-4    11,60€/1 tona s DPH

PD GBELY, 
a.s.

C 12/15 55,-€/1m3 s DPH
C16/20 60,-€/1m3 s DPH

Dovoz / doprava
v Gbeloch zadarmo nad 5 m3 

BETÓN

ŠTRK

034 / 6621 241-2
  0903 / 435 931

Plán podujatí

ŠENIGLA  - nábytok na mieru
NÁVRH	–	VÝROBA	–	MONTÁŽ

www.nabytoksenigla.sk	
•	Kuchynské	zostavy

•	Obývacie,	spálňové	zostavy
•	Kúpeľňový,	kancelársky	nábytok

•	Detské	izby
•	Predsiene,	šatníky,	vstavané	skrine

0904 / 910 042

OPRAVY
A REKONŠTRUKCIE

plochých striech modifikovanými 
asfaltovými pásmi

Kontakt:	Miroslav	Lanža
Obrancov	mieru	362,	Gbely

0903 / 407 258

MND Drilling & Services a.s. 
hledá	vhodné	kandidáty	

na	pozice	směnmistrů	a	vrtmistrů	
pro	české	i	zahraniční	projekty.

Požadujeme	zkušenost	v	řízení	prací
při	hloubení	vrtů

a	podzemních	oprav	sond.

Motivační dopis a profesní 
životopis zašlete prosím

Evě Hoškové na e-mailovou 
adresu hoskova@mnd.cz.

SKLENÁRSKE PRÁCE
Na	adrese:	Dušan	Zámečník
Záhumenice	1593/47,	Gbely

0902 / 407 630

ZABEZPEČÍM
-	pílenie	dreva,	zrezávanie	
stromov	a	likvidácia	dreviny
-	oranie	záhrad	navijakom.

0902 / 168 083

Výkup železa a farebných kovov
Mariana Vilčeková

Medlenova 793, 908 45  Gbely

0905 / 896 906

KOZMETICKÝ SALÓN
VERONIKA

Štefánikova ulica 1271

0915 / 080 581

25.01.2014	Grand	prix
01.02.2014	Reprezentačný	ples	mesta	Gbely
04.02.2014	Veselá	trojka	Pavla	Kršku
08.02.2014	Okresný	ples	hasičov
14.02.2014	Divadlo	Katakombypodkarpáty
20.02.2014	Fašiang	v	podaní	žiakov	ZUŠ
21.02.2014	Disco	ples	s	DJ	FUN	Radia
23.02.2014	Karneval	pre	deti
26.02.2014	Prázdninový	deň	pre	deti
28.02.2014	Fašiangová	zábava
01.03.2014	Burza	detského	oblečenia
21.03.2014	Koncert	skupiny	ARGEMA
26.03.2014	Detská	okresná	folklórna	súťaž
29.03.2014	Mariášový	turnaj
06.04.2014	Degustácia	vína
10.04.2014	Koncert	spevákov	ZUŠ
20.04.2014	Oblastná	výstava	vín
29.04.2014	Stavanie	mája	-	žiaci	ZUŠ	Gbely
30.04.2014	Slávnostné	stavanie	mája
11.05.2014	Deň	matiek
22.05.2014	Záhorácka	olympiáda
30.05.2014	Koncert	HS	The	Reflex
06.06.2014	Verejná	nahrávka	Šláger	TV
12.06.2014	Galakoncert	ZUŠ	Gbely
14.06.2014	Otvorenie	plavebnej	sezóny
14.06.2014	Cyklovýlet	do	Tvrdoníc
21.06.2014	Gbelská	paráda
22.06.2014	Hurá	prázdniny
28.06.2014	Prvá	prázdninová	diskotéka
06.07.2014	Cyklovýlet	do	Adamova
19.07.2014	O	pohár	primátora	-	hasič.	súťaž
21.-25.07.2014	Výtvarno-počítačový	tábor
26.07.2014	Stretnutie	historických	vozidiel
08.08.2014	Team	revival	+	Latino	party
09.-10.08.2014	Hondaclub	relax	meeting
29.08.2014	Peace	fest	2014
09.09.2014	Mobilný	odber	krvi
19.09.2014	Beh	-	Medlenov	chodník
20.09.2014	Motokros	MX	Quad
27.09.2014	Gbelské	hodové	slávnosti
28.09.2014	Hodový	koncert
10.10.2014	Koncert	Jan	Kryl
11.10.2014	Disco	Pico&Stame
11.10.2014	Seniorské	spevácke	súbory
19.10.2014	Mesiac	úcty	k	starším
26.10.2014	Súťaž	folklórnych	skupín
NOVEMBER
01.11.2014 Pietny akt
14.11.2014 Beat forum – spevácka súťaž
15.11.2014 Beat forum – tanečná súťaž
16.11.2014 Estrádny program
     so Števom Hruštincom
22.11.2014 Disco - Double DJ Event
25.11.2014 Katarínska zábava JDS
30.11.2014 Sladká ňedzela na Záhorí
05.12.2014	Adventná	dedinka
11.12.2014	Vianočný	koncert	ZUŠ
13.12.2014	DH	Kumpanovi	muzikanti
16.12.2014	Vianočný	príbeh
28.12.2014	Dobrá	novina
31.12.2014	Silvester	pre	všetky	generácie

Poznáte z vystúpenia Veselej trojky...

Viac info: 034 / 6621 764 alebo kultura@gbely.sk

16.11.2014 o 16:00 hod.
ESTRÁDNY PROGRAM

DOM KULTÚRY GBELY
vstup zdarma
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Vážení spoluobčania,
prihováram sa Vám ako kandidát na primátora mesta v komunálnych voľbách 
2014. Vo voľbách kandidujem ako nezávislý kandidát, bez podpory politickej stra-
ny alebo lobistických skupín. Z pozície primátora mám záujem rozhodovať sa 
slobodne, na základe dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov za 
aktívnej spolupráce s mestským zastupiteľstvom a Vás, obyvateľov mesta.  
Veľkú váhu prikladám myšlienke poskytnúť občanom možnosť vyjadrovať sa k 
zámerom vedenia mesta a k veciam, ktoré sa ich bezprostredne týkajú. Novelou 
Rokovacieho poriadku mestského zastupiteľstva zabezpečím právo občanom vy-
jadriť sa k témam rokovania zastupiteľstva ešte pred hlasovaním poslancov. Ve-
rím, že tým napomôžem zvýšiť záujem občanov o prácu mestského zastupiteľstva. 
Chcem dosiahnuť väčšiu zaangažovanosť občanov do života v meste, vyjadre-
nie svojho názoru, aj kritického, bez pocitu následného postihu zo strany vedenia 
mesta. Chcem vrátiť osud Gbelov do rúk Gbelanom. Tak isto hodlám využiť k 
posilneniu informovanosti občanov aj internetovú stránku mesta. 
Spravovať veci verejné v Gbeloch lepšie, transparentnejšie, koncepčnejšie boli 
hlavným motívom mojej kandidatúry na primátora.                                                                                       

Ako človek s veľkými skúsenosťami z 
oblasti školstva, práce s mládežou, v štát-
nej správe a z 20-ročného pôsobenia ako 
poslanec mestského zastupiteľstva Vám 
dávam do pozornosti svoju kandidatúru 
na primátora mesta so zámerom urobiť z 
Gbelov dobré miesto pre Váš život.

Miroslav Mihál

- transparentnosť v rozhodovacích procesoch (výberové konania na dodávateľov, 
nákup, predaj a prenájom majetku mesta a pod.),
 - hospodárne nakladanie s finančnými prostriedkami a majetkom mesta. Tu tre-
ba začať od seba a preto navrhujem plat primátora znížený o 30 %  oproti platu 
súčasného primátora,
- starať sa o riadny chod škôl a školských zariadení  zriaďovaných mestom a 
zabezpečiť ich  materiálny a personálny rozvoj,
- systémové riešenia rozvoja mesta (nie spôsobom „kozmetických úprav“),
- aktívna spolupráca so záujmovými združeniami obyvateľov  a podnikateľmi v 
meste a ich podpora,
- konštruktívny dialóg s občanmi mesta.       

Základné piliere  mojej práce  vo funkcii  primátora  budú: 

Mojou ambíciou je vniesť do politického diania 
na komunálnej úrovni akúsi mladú krv.
Som ešte mladým vedeckým pracovníkom a 
mojou parketou je ekológia a environmentalis-
tika, čiže je pochopiteľné, že by som v meste 
uvítal viacej zelene.
Okrem toho by som sa snažil počúvať hlas ľudu 
a to, aké aktuálne problémy trápia ľudí v našom 
meste. 

Mgr. Peter Brunovský

Kandidát
na poslanca mestského 
zastupiteľstva v Gbeloch

V tohtoročných komunálnych voľ-
bách som sa rozhodol kandidovať 
ako nezávislý kandidát. Bolo by to 
moje prvé volebné obdobie. Nikdy 
predtým som o takom niečom neuva-
žoval. Avšak v poslednej dobe cítim, 
že naše mestské zastupiteľstvo by 
potrebovalo omladiť. 

Možnosť využiť platenú reklamu využili len kandidáti na tomto letáku



1. november

f u t b a lo v é  zá pa s y

GBELY - NOVEMBER 2014

p i e t n y  a k t

Primátor mesta a vdp. farár vás pozývajú na
Pamiatku zosnulých.

Pietny akt sa uskutoční v sobotu 1. novembra 2014
o 15.00 hodine pri Dome smútku Gbely.

Muži „A“ V. liga - Západ      Dorast V. liga - Západ
02.11.2014 Gbely - Šaštín                    02.11.2014 Gbely - Chtelnica

Spoločenstvo don Bosco Gbely pozýva všetky deti vo veku od 7 do 14  na 
futbalový turnaj Don Bosco Cup

v sobotu 8. novembra od 11.30-16.00 hodiny v telocvični ZUŠ Gbely.
Viac informácií: 0915 / 613 610

Základná umelecká škola Gbely a Mesto Gbely pozývajú na
hudobno-tanečnú súťaž Beat forum Gbely

v piatok a sobotu 14. a 15. novembra
od 10.00 - 20.00 hodiny v DK Gbely.

Stolnotenisové ligové turnaje:
9.11.2014 o 10.00 hodine - Gbely - Byt Centrum Senica
23.11.2014 o 10.00 hodine - Gbely - Sokol Skalica „C“

v telocvični ZUŠ Gbely.

Základná organizácia Jednoty dôchodcov Gbely pozýva všetkých
na Katarínsku zábavu v utorok 25. novembra o 14.00 hodine

v DK Gbely. Do tanca a na počúvanie hrá Ján Bolebruch.
Pripravená je bohatá tombola. Vstupné 2,-€.

pripravujeme
Mesto Gbely a SMM Gbely pozývajú všetkých do

adventnej dedinky v piatok 5. decembra
od 14.00 hodiny pri DK Gbely. Pripravený je následne kultúrny program.

Mesto Gbely a Okresná organizácia Únie žien Slovenska pozývajú na
výstavu zákuskov spojenú s ochutnávkou a predajným miniveľtrhom,

ktorá sa uskutoční v nedeľu 30. novembra o 14.00 hodine DK Gbely.
Pre malých  návštevníkov sú pripravené tvorivé dielne.

8. november

d on  b o s c o  c up

9. / 23. november

p i ng  p on g

14. / 15. november

be at  f or um  Gbely
Mesto Gbely a SMM Gbely pozývajú na

estrádny program so Števom Hruštincom
ktorého poznáte z februárového vystúpenia s Veselou trojkou Pavla Kršku.
Program sa uskutoční v nedeľu 16. novembra o 16.00 hodine v DK Gbely.

16. november

Š t e v o  h r u š t i n e c
Mesto Gbely a SMM Gbely pozývajú na

diskotéku 2 DJ event
ktorá sa uskutoční v sobotu 22. novembra o 20.00 hodine v DK Gbely.

Viac informácií: 034 / 6621 764 alebo kultura@gbely.sk

22. november

di s c o  /  2 DJ  e v en t

25. november

kata r í n sk a  J D S

30. november

v ý s tava  zá k u sk o v

ZŠ s MŠ Gbely pripravuje pre  všetkých rodičov, starých rodičov a 
priateľov školy vianočné kultúrne  vystúpenie žiakov ZŠ v DK Gbely,

ktoré sa uskutoční v piatok 12. decembra v DK Gbely.

5. december

a d v en t n á  dedi n ka

12. december

v i a no č n á  sho w

09.11.2014 Gbely B - CVČ Brezová  (4. liga)
15.11.2014 Gbely C - Borský Mikuláš (5. liga)
15.11.2014 Gbely D - Slovakia Senica (5. liga)

16.11.2014 Gbely C - Piešťany (3. liga)     (budova ZUŠ Gbely)
š a c ho v é  t ur n a j e
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